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Z Á P I S N I C A 

zo 4. rokovania Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 21.3.2023 v zasadačke Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice so začiatkom 

o 16.00 hod. 

 

K bodu 1: Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie, schválenie programu 

___________________________________________________________________________ 

p. Anna Súkeníková, starostka MČ Košice - Juh (ďalej len „starostka“):„Dobrý deň, vážené 

poslankyne, vážení poslanci, milí hostia. Otváram 4. rokovanie Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh, ktoré bolo podľa ustanovenia § 13 ods. 1 a § 13 ods. 4 písm. a) zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. zákona o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a podľa § 15 ods. 2 písm. a) zákona Slovenskej národnej rady číslo 409/1990 Zb. 

zákona o meste Košice v znení neskorších predpisov riadne a v čas zvolané. Na dnešnom rokovaní 

Vás všetkých srdečne vítam. Svoju neúčasť na dnešnom rokovaní vopred ospravedlnili pán 

Breicha a pán poslanec Sušila. Prv ako začneme, poprosím Vás, aby ste sa všetci prezentovali 

zasunutím identifikačnej karty do otvoru hlasovacej jednotky a stlačením ľubovoľného tlačidla a 

týmto potvrdili svoju účasť. Ďakujem, konštatujem, že v tejto chvíli je podľa prezentácie na 

rokovaní prítomných 11 poslancov, takže miestne zastupiteľstvo je uznášania schopné. Vážené 

poslankyne, vážení poslanci, za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem zamestnankyňu 

Mestskej časti Košice-Juh pani Mgr. Marcelu Zeleňákovú. Za overovateľov zápisnice určujem 

poslancov pani poslankyňu Mackaničovú a pána poslanca Múdreho. Do návrhovej komisie, ktorá 

prednesie návrhy uznesení z dnešného rokovania navrhujem zvoliť poslancov pána poslanca 

Bernáta, pána poslanca Nagya a pána poslanca Očkajáka. Má niekto iné návrhy ?  Ak nie, dávam 

hlasovať, kto je za, aby členmi návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci. Nech sa páči hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 1  

Číslo bodu :1 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

starostka: “Za 11, proti 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Úlohou návrhovej komisie 

bude pripraviť a predniesť návrhy na uznesenia z dnešného rokovania miestneho zastupiteľstva. 

Vážené poslankyne, vážení poslanci. Návrh dnešného programu z rokovania je uvedený v 

pozvánke, ktorá Vám bola zaslaná elektronicky s informáciou o tom, že materiály na rokovanie 

miestneho zastupiteľstva k jednotlivým bodom sú zverejnené na elektronickom úložisku 

vytvorenom pre poslancov Mestskej časti Košice-Juh. Teraz žiadam návrhovú komisiu o 

prednesenie návrhu na uznesenie k návrhu programu dnešného zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva podľa programu, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle 

mestskej časti teda podľa pozvánky.  
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1. Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

2. Slovo pre verejnosť  

3. Investičný zámer stavby „Tesla Rezidence.“ na parc. č. 510/364, 510/730, 510/166 v k.ú. 

Južné mesto“ 

4. A/ Správa o výsledkoch kontroly č. 1/2023 

B/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

5. Návrh na udelenie verejných ocenení: Cena Mestskej časti Košice – Juh 

6. Zoznam očakávaných kultúrno – spoločensko – športových podujatí financovaných        z 

rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh na rok 2023 

7. Informácia o 8., 9., 10., 11. a 12. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - 

Juh v roku 2022 

8. Pokračovanie rokovania miestneho zastupiteľstva o prerušenom bode 

„Prenájom  nebytových  priestorov v budove Spoločensko-relaxačného centra, 

Milosrdenstva 4, Košice, v k. ú. Južné mesto formou  obchodnej  verejnej súťaže 

a schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže“ 

9. Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove Spoločensko-relaxačného centra, 

Milosrdenstva 4, Košice pre Slovenský zväz protifašistických bojovníkov z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

10. Návrh na prenájom dvojgaráže, Smetanova ul., Košice, v k.ú. Južné mesto formou 

obchodnej verejnej súťaže a schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže 

11. Informácia o vymáhaní pohľadávok Mestskej časti Košice – Juh za rok 2022 

12. Návrh na úhradu zvýšených nákladov za služby spojené s výkonom sobášneho obradu 

v pôsobnosti Matričného úradu Košice – Juh 

13. Návrh Všeobecne záväzného  nariadenia MČ Košice – Juh č. 1/2023, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie MČ Košice – Juh č. 4/2015 – Trhový poriadok 

trhovísk Mestskej časti Košice - Juh   

14. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia MČ Košice – Juh č. 2/2023 o pravidlách času 

predaja v obchode a času prevádzky služieb na území  Mestskej časti Košice – Juh  

15. Náplň činnosti komisií  Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh na volebné obdobie 

2022-2026 

16. Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám 

za II. polrok 2022 

17. Informácia o zmene č. 23, č. 24, č. 25 a č. 26 Organizačného poriadku Miestneho úradu 

MČ Košice – Juh 

18. Delegovanie poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice Juh do rád škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Košice 

19. Návrh na nadviazanie partnerskej spolupráce s novým partnerským mestom na Ukrajine 

v roku 2023   

20. Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od ustanovujúceho 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28.11.2022 
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21. Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od ustanovujúceho zasadnutia miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 28.11.2022 

22. Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

23. Diskusia 

24. Záver 

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 12 ods. 5 zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje body zverejneného programu 4. zasadnutia miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh.“   

starostka: „Dávam hlasovať za program dnešného zasadnutia miestneho zastupiteľstva.“ 

Hlasovanie č. 2  

Číslo bodu: 1 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia 

Za: 11 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

starostka - "Ďakujem. Za 11 poslancov, proti 0, konštatujem, že tento návrh prijatý bol. Chcem 

sa opýtať, či niekto z poslancov má návrh na zmenu programu, poprípade doplnenie programu ? 

Ak áno, poslanec musí návrh povedať ústne a potom v písomnej podobe predložiť návrhovej 

komisii. Nech sa páči, dávam slovo  pánovi poslancovi Blanárovi.“ 

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo pani starostka, ja by som mal návrh, keďže tu máme 

hostí prizvaných presunúť body, tzn. bod číslo 8 je to Pokračovanie rokovania miestneho 

zastupiteľstva o prerušenom bode „Prenájom nebytových priestorov v budove SRC  dať do bodu 

3.1 a potom bod 9 Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove SRC pre Slovenský zväz 

protifašistických bojovníkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa“ presunúť do bodu 3.2." 

starostka: "Ďakujem pekne, dávam hlasovať o tomto návrhu. Prosím návrhovú komisiu, aby 

prečítala.“ 

Návrhová komisia: „Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-juh podľa § 12 ods. 57 

zákona Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov schvaľuje zmenu bodu číslo 8 názov Pokračovanie rokovania miestneho zastupiteľstva 

o prerušenom bode „Prenájom nebytových priestorov v budove Spoločensko relaxačného centra 

Milosrdenstva 4 Košice v katastrálnom území južné mesto formou obchodnej verejnej súťaže a 

schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže“ na bod číslo 3.1 a zmenu číslo 9 názov: Návrh 

na prenájom nebytových priestorov v budove SRC na ulici Milosrdenstva 4 Košice pre Slovenský 

zväz protifašistických bojovníkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa na bod číslo 3.2." 

starostka: "Nech sa páči, dávam hlasovať o tejto zmene."  
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Hlasovanie č. 3  

Číslo bodu: 1 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia - Presun bodu 8 na bod 3.1 bod 9 na bod 3.2 

starostka :“Za 11, proti 0, zdržal sa 0, tento návrh prijatý bol. Nech sa páči ešte o slovo na zmenu 

programu sa prihlásil pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, dobrý deň všetkým. Rád by som doplnil do 

programu materiál na rokovanie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh Investičný 

zámer stavby „Bytový dom Kalinčiakova  s polyfunkciou.“ Rád by som to zaradil, doplnil ako 

bod 3.3. Materiál ste všetci obdržali v predstihu, elektronicky. Ďakujem pekne."  

starostka: „Ďakujem pekne, poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu na uznesenie." 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 12 ods. 5 a 7 

zákona Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov schvaľuje doplnenie bodu číslo 3.3 Investičný zámer stavby Bytový dom Kalinčiakova 

s polyfunkciou do programu zasadnutia miestneho zastupiteľstva."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte."  

Hlasovanie č. 4  

Číslo bodu :1 

Otvorenie rokovania, určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej 

komisie a schválenie programu zasadnutia - Zaradenie nového bodu 3.3 

 

starostka: „Za 11, proti 0, zdržalo sa 0. Tento návrh prijatý bol.  Už asi nikto nemá iné návrhy, 

takže ideme ďalej.“ 

K bodu 2: Slovo pre verejnosť  

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci, bodom číslo 2 z dnešného rokovania je Slovo 

pre verejnosť. V tomto bode programu majú možnosť obyvatelia Mestskej časti Košice-Juh, 

fyzické osoby, podnikatelia na území mestskej časti a zástupcovia právnických osôb pôsobiacich 

na území v našej mestskej časti vystúpiť na zasadnutí miestneho zastupiteľstva v rozsahu 5 minút. 

Do tohto bodu je prihlásený pán J. D. k prenájmu v Spoločensko relaxačnom centre.  Nech sa 

páči, máte slovo."  

p. J. D.: "Dobrý deň, pozdravujem všetkých poslancov miestneho zastupiteľstva. Som 

podpredsedom oblastnej organizácie Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov. Ako viete, 

podľa návrhu sa uchádzame o uvoľnené priestory v relaxačnom centre. Naša oblastná organizácia 

má zhruba 600 členov, z toho dvaja, ktorí sú začlenení v dvadsiatich organizáciách, jedna z nich 
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pôsobí aj tu v mestskej časti juh.  Jej predsedom je pán R. , ktorý je tu so mnou. Táto organizácia 

má zhruba 80 ľudí. Len  pripomínam, že jeden z jej členov bol aj predošlý starosta tejto mestskej 

časti pán Hlinka. Neviem, či ste sa dostali k materiálom, ktorým sa uchádzame, aby tá naša 

žiadosť prebehla v režime hodného zreteľa. Bola tam príloha o našej organizácii, zákon aj 

stanovy. Ale keď nie, tak aspoň stručne poviem to, čo naša organizácia robí priamo tu v 

Košiciach. V prvom rade sa staráme ešte o žijúcich priamych účastníkov protifašistického odboja. 

Košice mesto a Košice Juh boli tie mestské časti, kde sme ich mali najviac.  No a vlastne tým, že 

v týchto  mestských častiach sú domovy dôchodcov, takže stále tam máme nejakú členskú 

základňu. S týmito ľuďmi pokiaľ boli vitálnejší, tak sme robievali besedy v školách, teraz túto 

úlohu preberáme na seba, členovia orgánov, predsedníctva a členovia oblastného výboru chodíme 

po školách a snažíme sa vysvetľovať históriu národnooslobodzovacieho boja predovšetkým 

Slovenského národného povstania a otázky súvisiace s oslobodením Košíc. Tu chcem povedať, 

že nie je to formálna záležitosť, pretože vplyvom rôznych okolnosti sa tieto témy vytratili zo 

školských osnov  a venujú sa tomu ozaj len útržkovite. Takže mladý človek nemá šancu pochopiť 

súvis národnooslobodzovacieho boja a začleniť do toho aj región Košice, pretože počas 

Slovenského národného povstania Košice boli maďarským kráľovstvom, ale my slovenské 

národné povstanie máme uznané zákonom. Zákon upravuje aj existenciu nášho zväzu, je to zákon 

č. 487.  K tej našej činnosti pripomeniem znovu, aby vám to bolo čo najbližšie v tejto sále sme 

mali asi pred štyrmi rokmi veľkú akciu umením proti extrémizmu, bola to akcia a naša priama 

odpoveď na vandalské činy, ktoré predtým sa pravidelne odohrávali na pamätníkoch 

osloboditeľom na námestí Osloboditeľov. Vtedy to bola zároveň aj veľmi hodnotná výstava, 

myslím, že to bolo myslím 75., alebo ktoré výročie Stalingradskej bitky. Okrem toho v súčasnosti 

skutočne ako tie naše akcie sú zamerané predovšetkým na mládež školskú, pre učiteľov, 

organizujeme rôzne semináre a akcie. Nechcem  zbytočne naťahovať čas, ak máte ešte vy nejaké 

otázky, veľmi rád zodpoviem.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, poslanci keď majú otázky, kľudne sa prihláste.“  

p. J. D. "Ešte môžem doplniť, že prečo vlastne sa uchádzame o vaše priestory. My sme doteraz 

sídlili na Hlavnej ulici, v budove bývalého miestneho národného výboru, ale v poslednom čase 

tam skočili ceny energie tak vysoko, že to nedokážeme utiahnuť. My sme financovaní čiastočne 

zo štátneho rozpočtu, skladáme sa aj vlastnými príspevkami, nejaké peniaze od sponzorov, ale 

tam to bol taký enormný nárast, že sme vlastne museli nájom ukončiť. A ešte ho budeme dlho 

splácať to, čo sa nám nepodarilo začiatku roka sa odsťahovať.“ 

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči pán poslanec Tobák.“ 

p. Tobák, poslanec MZ:  "Ďakujem pekne za slovo,  problém je v tom, že tie energie stúpli 

všeobecne všetkým a my tu máme vlastne prípad hodný osobitného zreteľa, ale v postate na 

studený nájom bez energií.  A vlastne ako my máme porovnané to, že koľko budú platiť u nás aj 

s energiami, ako si to oni vedia porovnať, či nedôjde k tomu istému číslu, tam je otázka, či toto 

ste ako zriešili ?   To je moja jediná otázka. Ďakujem pekne.“ 
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p. J. D.: " Aj keď neviem číslo, ale určite to nebude tá suma, pretože ak poznáte tú budovu na 

Hlavnej, tam sa vykurujú všetky priestory, chodby, je to obrovská budova a už veľa nájomníkov 

z tade muselo odísť.“ 

starostka: "Dobre, ďakujem pán poslanec, ďakujem, nech sa páči pán Knap s faktickou 

poznámkou."   

p. Knap, poslanec MZ: "Suma, ktorú môže platiť toto občianske združenie, o ktorej sme sa 

bavili, nájom tam vychádza vo výške 125 EUR, ale celková suma aj s energiami ako nám 

vypočítalo ekonomické oddelenie sme sa snažili zmestiť na sumu 200 EUR mesačného nájmu.  

To je celková suma,  ktorú sú schopní mesačne uhrádzať za tento priestor, ktorý budú využívať 

na to, aby tá kancelária bola zriadená a aby raz v intervale v týždni alebo mesiaci sa mohli 

členovia stretnúť. Bolo to vypočítané tu na úrade.“ 

p. J. D.: “Musím ešte povedať, že nemusí to byť koncová suma, pretože nám ide o to hlavne 

tento rok preklenúť, uvidíme, ako sa bude vyvíjať cena energií ďalej, ale toto nás veľmi zaskočilo, 

lebo my sme mali nejaký rozpočet vlani, ale, že nám zvyšujú o 100 % ceny energie sme dostali 

až pred Vianocami a už sa nedalo inakšie reagovať, len výpoveďou a hľadaním si nových 

priestorov.“  

starostka :" Dobre, ďakujem pekne, nech sa páči nasleduje poslanec Očkaják.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: “Ja by som sa chcel len opýtať takú štatistickú informáciu, koľko 

členov má v Košiciach to združenie protifašistických bojovníkov ?“ 

p. J. D. :"600 členov máme, ktorí platia členské príspevky a z toho tu mestská časť zhruba 80.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: „ˇĎakujem pekne.“  

starostka :"Ja by som sa ešte opýtala, koľko členov by navštevovalo toto združenie počas jeho 

otvorenia,  ako keby ste tam pôsobili, aká by tam bola fluktuácia ľudí orientačne?"  

p. J. D.: "Dosť vysoká, pretože my to potrebujeme predovšetkým na tie administratívne 

záležitosti, že odtiaľ by sa organizovala nejaká činnosť, ale keď zoberieme, že napr. 

predsedníctvo alebo výbor má 20 členov, tak tie zasadnutia sú zhruba každý mesiac.  Ale robíme 

vždy nejaké akcie, na ktoré prichádza od 5 do 30 ľudí.  Vlastne, akože vieme potom využiť aj 

nejakú synergiu s mestskou časťou, spolupráca by bola na tom, že mestská časť by nám poskytla 

sálu, my sme zabezpečili nejaký film, alebo teda vystúpenie koncertné , prípadne sme urobili 

výstavu. Tie priestory sú veľmi vhodné na to, pretože je tam veľká a menšia  prednášková sála. 

My spolupracujeme veľmi úzko, to je náš prirodzený partner, vlastne aj sme z hľadiska zákona 

postavení rovnako s Maticou slovenskou, takže nie sú to len akcie pri oslavách výročí 

oslobodenia, prípadne Slovenského národného povstania, ale v priebehu celého roka.“ 

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči, dávam slovo pánovi poslancovi Blanárovi.“ 
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p. Blanár, poslanec MZ: " Ďakujem za slovo pani starostka. Ja by som teraz s odľahčením chcel 

povedať, trocha sme sa pomýlili v bodoch, ja to nemoderujem, ale sme v Slove pre verejnosť, 

čiže, v tomto bode nehlasujeme, no a jednoducho, kým sa k tomuto bodu vrátime, my tento bod 

sme presunuli na pod 3.2, čiže tam budeme hlasovať a môžete kľudne ešte raz vystúpiť, aby sme 

sa zorientovali, kde sme v programe.“ 

starostka: "Ďakujem za upozornenie. Tak pán J. D. ďakujem veľmi pekne za slovo a 

pokračujeme ďalej v programe s bodom číslo 3.“ 

K bodu 3: Investičný zámer stavby „Tesla Rezidence.“ na parc. č. 510/364, 510/730, 

510/166 v k.ú. Južné mesto“ 

______________________________________________________________________________ 

starostka : „Vážené poslankyne, vážení poslanci, bodom číslo 3 dnešného rokovania je Investičný 

zámer Tesla residence na parc. 510/364 510/730 510/166 v katastrálnom území južné mesto. 

Opätovne predkladáme tento investičný zámer stavby Tesla residence na rokovanie miestneho 

zastupiteľstva. Dňa 20. 12. 2023 tento zámer nebol odsúhlasený a investor bol požiadaný, aby 

doplnil investičný zámer o dopravno-kapacitné posúdenie križovatky Dunajská-Moldavská. 

Investor stavby rezidencia Tesla s.r.o. na základe záverov z rokovania miestneho zastupiteľstva 

doplnil investičný zámer o dopravno-kapacitné posúdenie križovatky Dunajská-Moldavská, ktoré 

preukázalo dostatočnú kapacitu križovatiek na 30 rokov aj po realizácii predmetného investičného 

zámeru. Na základe tejto skutočnosti spoločnosť ENTO s.r.o. Košice predložila opätovne tento 

investičný zámer stavby Tesla rezidence na dnešné rokovanie. Prítomní zástupcovia Tesla 

rezidence vám odpovedia na Vaše otázky. Nech sa páči pozývam pánov. Otváram k predloženému 

materiálu rozpravu, nech sa páči.“  

investor: "Pekný podvečer prajem, ja by som sa len v krátkosti predstavil. Ďakujem za slovo p. 

starostka.  Zastupujem tu dnes investora tohto projektu a vlastne všetko úvodom ste aj povedali, 

takže odpoviem na prípadné otázky a možno by som len v krátkosti doplnil, že my sme sa snažili 

v uplynulom období, ktoré nám bolo dané  od decembra využiť ten čas na to, že reagujeme, či na 

podnety stavebnej komisie mestskej časti alebo pripomienky, ktoré sme mali k dokumentácii 

územného rozhodnutia, ktorá nám prišli od mestskej časti, takže tých veci sme doplnili viacero. 

Možno o nich nejaké viete, tie zásadné by mali byť doplnené, ktoré boli spomenuté.“ 

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči poslanci. Ukončujem rozpravu, prosím o prednesenie 

návrhu na uznesenie predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh na základe ustanovenia 

§ 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 14 ods. 3 zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov po 

1. súhlasí s realizáciou investičného zámeru stavby Tesla rezidence na parcelách číslo 510/364 

510/730 510/166 v katastrálnom území južné mesto a s vydaním kladného stanoviska k projektovej 

dokumentácii pre účely územného konania, po 2. žiada investora v prípade rozporných stanovísk 

k projektovej dokumentácii zosúladiť všetky stanoviská odborných útvarov mesta Košice a 
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ďalších inštitúcií v zmysle platných právnych predpisov z hľadiska ochrany zdravia, životného 

prostredia, riešenia statickej dopravy pre administratívne objekty v areáli BCT a dopravného 

napojenia na miestnej komunikácie.“ 

starostka :„Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči, poprosím hlasovať.“  

Hlasovanie č. 5  

Číslo bodu :3 

Investičný zámer stavby „Tesla Rezidence.“ na parc. č. 510/364, 510/730, 510/166 v k.ú. 

Južné mesto 

starostka: “Za 11, proti 0, zdržal sa 0. Tento návrh prijatý bol. Ďakujem veľmi pekne.“ 

K bodu 3.1: Pokračovanie rokovania miestneho zastupiteľstva o prerušenom bode 

„Prenájom  nebytových  priestorov v budove Spoločensko-relaxačného centra, 

Milosrdenstva 4, Košice, v k. ú. Južné mesto formou  obchodnej  verejnej súťaže a schválenie 

podmienok obchodnej verejnej súťaže“ 

______________________________________________________________________________ 

starostka: “Nasleduje bod číslo 3.1 Pokračovanie rokovania miestneho zastupiteľstva o 

prerušenom bode „Prenájom nebytových priestorov v Spoločensko relaxačnom centre 

Milosrdenstva 4, Košice v katastrálnom území južné mesto formou obchodnej verejnej súťaže a 

schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže.“ Opätovne predkladáme tento návrh prenájmu 

z dôvodov ekonomickej udržateľnosti prevádzky  spoločensko relaxačného centra. Tento nájom 

bol medzičasom prerokovaný aj vo finančnej komisii, ktorá ho svojim uznesením odporučila 

schváliť na najbližšom rokovaní Miestneho zastupiteľstva Košice Juh. Nech sa páči, otváram 

rozpravu k tomuto bodu. Nech sa páči pani poslankyňa Mackaničová, dávam Vám slovo.“ 

p. Mackaničová, poslankyňa MZ: "Dobrý deň, ďakujem pekne za slovo, na minulom 

zastupiteľstve bol tento bod prerušený z dôvodu, že ako poslanci sme sa  nestotožnili s tým, aby 

bola vypísaná verejná obchodná súťaž na prenájom týchto nebytových priestorov. Myslíme si, že 

SRC nebolo vlastne vybudované ako biznis centrum, ale presne na to, aby sme lokálne podporili 

občianske združenia a pre rozvoj našej komunity, a preto som pozvala občianske združenie Usmej 

sa na mňa, ktorí aj priestory videli a mali by záujem o prenájom týchto nebytových priestorov s 

osobitným zreteľom.“ 

starostka: "Ďakujem pekne, dávam slovo občianskemu združeniu.“   

OZ: "Vážená pani starostka, vážení poslanci, ďakujeme pekne za prizvanie na rokovanie. Áno, 

boli sme pozrieť tie priestory, veľmi sa nám páčia a  predstavili by sme činnosť nášho občianskeho 

združenia. Takže, náš názov je občianske združenie Usmej sa na mňa. Fungujeme už 19 rokov a 

našim hlavným poslaním je pomáhať sluchovo zrakovo mentálne a telesne hendikepovaným 

deťom a mládeži. Keďže sme tu už 19 rokov, máme za sebou nejakú históriu a aj meno v Košiciach 

aj v okolí, respektíve aj na Slovensku. Naša činnosť sa rozrastá tým, že vidíme požiadavky, aké 

majú tieto deti a mládež, vyrastajú zároveň, čiže orientujeme sa na to, aby sme im  robili také 
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podmienky na život, ako majú zdravé detí a mladí ľudia, tzn. že, možno viete, možno nie, 

intelektuálne znevýhodnení mladí ľudia nemajú veľmi možnosť tráviť voľný čas športom alebo 

nejakými tvorivými dielňami, lebo potrebujú špeciálny prístup. Takže, my fungujeme ako kvázi 

centrum voľného času pre tieto deti. Sme občianske združenie, nie sme podporovaní zo štátu tzn., 

že vlastne žijeme z prostriedkov, ktoré si zoženieme, resp. píšeme granty a máme nejakých 

sponzorov, ktorí nás podporujú. Takže tieto priestory, ktoré sú tam, by nám veľmi vyhovovali, 

pretože poskytujú priestor na našu činnosť, na rozvoj našej činnosti a chceli by sme sa orientovať 

tým, že tie naše deti, ktorým sa venujeme už vyrástli a sú dospelí ľudia. Samozrejme máme aj 

dorast, tak chceli by sme sa upriamiť na zamestnávanie znevýhodnených mladých ľudí a práve v 

týchto priestoroch máme taký zámysel, že by sme chceli urobiť také pracovné rehabilitačné 

centrum, kde by sa učili pracovným zručnostiam. Neviem, možno kolegyňa ma doplní.“ 

OZ: „Ja by som chcela dodať, že v spojitosti s tým, sme sa teraz zapojili do projektu vzdelávania 

znevýhodnených mladých ľudí na prípravu na trh práce. Čo považujem ešte za dôležité, že sme 

organizácia dobrovoľnícka tzn., že 99 % našich členov sú dobrovoľníci, ktorí pracujú. 

Spolupracujeme vlastne so školami, kde sa tieto deti vzdelávajú a so zariadeniami  pobytovými 

pre tých starších. Členmi sú väčšinou buď špeciálni pedagógovia, ale aj rodičia detí. Takže, v 

podstate my nemáme z tejto našej činnosti žiaden príjem, snažíme sa odbremeniť rodiny, aby za 

tie aktivity, ktoré deťom ponúkame nemuseli platiť. Takže, majú možnosť využívať rôzne športové 

kluby, ktoré máme, venujeme sa plávaniu, atletike, zimným športom, čiastočne taekwondo v 

spolupráci s ŠKP Košice. Deti za tieto aktivity neplatia, to znamená, že sa snažíme na to zohnať 

peniaze cestou grantov. Nepoberáme žiadne dotácie od štátu, takže, nie je nám jedno, že koľko nás 

ten priestor eventuálne stojí. To znamená, že ako verejno-obchodnú súťaž, tej sa nevieme zúčastniť 

a nedokážeme ponúknuť neviem akú sumu ako podnikateľský subjekt.“ 

OZ: „Ešte by som chcela povedať, že teda, keď sme videli ten priestor, tak veľmi nás oslovil aj 

tým, že je tam ten bazén, sú tam masáže a našou ambíciou je čím viac hendikepovaných detí naučiť 

aj plávaniu, to sme práve mali v pláne a ten bazén je na to ideálny. Potom je tam možnosť stolný 

tenis, tiež by sme chceli aj unifikovaný so zdravými športovcami to využívať, resp. aj tie sály, 

ktoré sú tam možno nejaké tanečné oddiely alebo cvičiť s nimi jogu atď., čiže, ten priestor sa nám 

veľmi hodí do našich plánov a boli by sme veľmi radi, keby sme ho získali. Zároveň aj rodičia, 

ktorí tam donesú deti na tvorivé dielne by mohli  využívať bazén, masáž atď. a tiež by sa to dalo 

zladiť.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne nech sa páči, poslanci, poslankyne, otázky. Môžete sa prihlásiť 

do rozpravy. Pani poslankyňa Lévyová máte slovo.“ 

p. Lévyová, poslankyňa MZ:  "Dobrý deň prajem všetkým, chcela by som sa vás opýtať, aké sú 

vaše finančné možnosti, ako chcete uhrádzať tieto náklady na ten priestor a potom ste spomínali 

aj ten bazén, tie masáže, to niečo stojí, že chcem sa len opýtať, ako si to predstavujete.“ 

OZ: "Takže, aj momentálne sme v nejakých priestoroch podobných a vlastne sa boríme s tým 

istým problémom. To znamená, že sa tam ako sa navýšili náklady, ktoré už pre nás nie sú únosné, 
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to je jedna vec. Tie náklady samozrejme sú všade, zadarmo sa žiaden priestor získať úplne nedá. 

Čiastočne to financujeme z dvoch percent, ktoré poberáme, je tam priestor v rámci zákona a potom 

zo sponzorských príspevkov, ktoré dostaneme od sponzorov.  Cez grantové výzvy nevieme získať 

peniaze na takýto cieľ, že prenájom priestorov a úhrada energií. A čo sa týka bazéna, tak tam je to 

jednoduché, pretože tam sa dajú cez grant získať peniaze vlastne na celoročné fungovanie. Tieto 

aktivity sú podporované zo strany nadácií úplne bez problémov.“  

p. Lévyová, poslankyňa MZ: “A vaša predstava, lebo sme sa vôbec nebavili o sumách za 

prenájom, že aká je Vaša možnosť mesačne alebo za ten priestor nejak som možno prepočula, 

neviem.“ 

OZ:" My sme sa pokúšali zistiť, že vlastne aké sú náklady spojené s týmto priestorom a celkom 

nevieme ani my, takže pre nás úhrada energií je asi alfa a omega. Čo sa týka ako prenájmu, tak 

tam by sme boli radi, pokiaľ by to bolo s osobitným zreteľom a energie samozrejme vieme hradiť.  

To číslo Vám neviem povedať, lebo nikto ani od vás mi nevedel povedať, že koľko ten náklad tam 

teoreticky môže byť. My sme na Hlavnej mali tiež osobitný zreteľ, tam sú tie spoločné priestory 

dosť veľké a rozpočítavajú nájomníkom a to je pre nás veľa.“ 

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči pán poslanec Blanár.“ 

p. Blanár, poslanec MZ:" Ja by som len chcel doplniť možno informácie, ktoré nemáte. Je to v 

podstate bytová jednotka, ktorá má 100 štvorcových metrov. My, ak to chceme prenajímať 

komerčne, v podstate vyhlásiť súťaž, tak naša predstava do tejto súťaže pýtať 78 EUR za meter 

štvorcový ročne. Čiže, to je zhruba takáto predstava. Pokiaľ by to bol komerčne, tzn., bez 

osobitného zreteľa. Tento bytový priestor má samotné meranie vody, plynu, elektriny, tzn., na toto 

by sa osobitný zreteľ nevzťahoval, čiže to, čo by ste si spotrebovali, to by ste si museli zaplatiť. 

Takže, aby ste vedeli, že komerčne je to zhruba toľko a  predstava mestskej časti určite nie je, že 

za 1 €. Bohužiaľ. Aj my potrebujeme nejako financovať mestskú časť. Takže, ak už mám slovo, 

rád by som využil to tak, že tu hovoríme v tomto o bode, ktorý tu dnes máme na schvaľovanie je 

komerčný prenájom a vzhľadom na to, že takúto ponuku, resp. záujem od OZ máme, ktorý nie je 

pretavený vyslovene na nejakú ponuku na papieri, ja by som dnes tento náš bod v podstate zrušil 

, aby sme získali priestor na rokovanie. Každopádne, aby tá vaša ponuka bola pretavená vyslovene 

do ponuky na papieri a ak sa dohodneme na nejakej sume, tak by sme takto pripravili materiál do 

najbližšieho zastupiteľstva, kde  by sme to mali osobitným zreteľom s nejakou finančnou čiastkou, 

ktorá by bola pre vás únosná a pre nás poslancov schváliteľná. Lebo je to výpadok vo financiách 

samozrejme aj pre nás, takže toľko za náš klub, my sme sa takto na klube dohodli, že určite chceme 

dať priestor ešte časový. Pokiaľ by sme sa v najbližších dňoch s OZ nedohodli na nejakej tej sume, 

na ktorú by sme pripravili ten osobitný zreteľ, tak by sme túto súťaž s nejakým oneskorením 

vypísali. Ale určite chceme dnes a takto budeme hlasovať náš klub, že dáme Vám časový priestor, 

aby ste kontaktovali tuná pani starostku a vlastne dohodli detaily tohto nájmu. Ďakujem.".   

OZ: „Ďakujeme pekne, že vás naša činnosť zaujala, že takto pristupujete k tomu.“ 
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starostka: "Tak ja očakávam, že v priebehu budúceho týždňa ma budete kontaktovať cez 

sekretariát, dohodneme si stretnutia a dohodneme sa na tej cene, lebo toto je podstatné. Aj náš úrad 

potrebuje nejaké financie a Vám potrebujeme vyjsť v ústrety.“ 

 OZ: "Ďakujeme veľmi pekne."  

starostka:" Ešte nasleduje pán poslanec Knap. Nech sa páči, máte slovo." 

p. Knap, poslanec MZ: "Chcel by som vedieť, koľko detí u Vás vykonáva tú činnosť a koľko 

dobrovoľníkov dokopy doteraz vykonávalo tú činnosť.“ 

OZ: "U nás je to veľmi ťažké povedať, že koľkých deti sa to týka, lebo na každú aktivitu 

prichádzajú iné, napr. v športových oddielov máme ja neviem asi 30 mladých ľudí, ale na ples pre 

hendikepovaných príde aj 200 ľudí. Čiže u nás sa neplatí členské, čiže máme v portfóliu vlastne 

všetky špeciálne školy v Košiciach a my pracujeme s týmito deťmi, čiže povedzme 500-600. A čo 

sa týka dobrovoľníkov, tak tým, že už sme tých 19 rokov, tak sa u nás veľa dobrovoľníkov 

vystriedalo, ale momentálne pracujeme asi s dvadsiatimi dobrovoľníkmi."  

p. Knap, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, ja by som poopravil trošku poslankyňu Mackaničovú, 

Nikto tu nerobil návrh na nejaké biznis centrum, ani na komerčný prenájom, len z toho dôvodu, 

že dané stredisko vykázalo minulý rok stratu takmer 20 000 €.  Našou povinnosťou je, aby aj toto 

zariadenie bolo finančne vyrovnané a na nule, tak preto sme vlastne pripravovali tento nájom, nie 

biznis centra, ale snažiť sa o vyrovnaný rozpočet.  Ale na to vás naši starší kolegovia v klube  na 

to upozornia, že takto to vlastne funguje v samospráve, keď ste nemali o tom informácie. Nevadí. 

Povinnosťou samosprávy je skutočne mať vyrovnaný rozpočet a mať obsadené priestory a aj v 

spoločensko relaxačnom centre. My vítame túto aktivitu, ak by bola skôr predložená, nemuseli 

sme predkladať tento návrh v tomto bode a už sme mohli s Vami rokovať. Určite našim cieľom je 

mať spoločné rokovanie, aby sme dosiahli dosiahnuť tento cieľ, aby občianske združenia aj v 

tomto zariadení pri spoločnej činnosti, ktorú tam vykonávame momentálne viac so meraním pre 

seniorov. Teraz rozšírime túto činnosť a našim cieľom bude celý areál plnohodnotne využiť. 

Pretože, máme tam aj niektoré stavby, ktoré sú bohužiaľ v žalostnom stave, spoločnými silami sa 

nám podarí opraviť strechu tohto zariadenia, takže už tam nebude zatekať.  Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, týmto ukončujem rozpravu a poprosím o prednesenie návrhu 

na uznesenie predsedom návrhovej komisie, nech sa páči."  

Návrhová komisia:" Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 9 ods. 2 písm. a) 

b) a § 9 a) ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku v znení neskorších predpisov, § 11 ods. 4 písm. 

a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, § 14 ods. 3 písm. c) 

zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov, čl. 8 bod 1 písm. c) Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice-Juh a s majetkom zvereným do 

správy Mestskej časti Košice-Juh schvaľuje po a) Prenájom nebytových priestorov v budove 

Spoločensko relaxačného centra Milosrdenstva 4 Košice súpisné číslo 462 na parc. č. 1237/6 

katastrálne územie južné mesto zapísanej na LV číslo 13161 Okresným úradom Košice, 
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katastrálnym odborom katastrálne územie južné mesto obec Košice Juh okres Košice 4 vo 

vlastníctve Mestskej časti Košice-Juh formou obchodnej verejnej súťaže, po b) podmienky 

obchodnej verejnej súťaže podľa priloženého návrhu."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 6  

Číslo bodu: 3.1 

Pokračovanie rokovania miestneho zastupiteľstva o prerušenom bode „Prenájom 

nebytových priestorov v budove Spoločensko-relaxačného centra, Milosrdenstva 4, 

Košice, v k. ú. Južné mesto formou obchodnej verejnej súťaže a schválenie podmienok 

obchodnej verejnej súťaže 

starostka: „Za 0, proti 4, zdržalo sa 5, konštatujem tento návrh nebol prijatý.“  

K bodu 3.2: Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove Spoločensko-relaxačného 

centra, Milosrdenstva 4, Košice pre Slovenský zväz protifašistických bojovníkov z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Presúvame sa k bodu 3.2 Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove 

Spoločensko relaxačného centrá na Milosrdenstva 4 Košice pre Slovenský zväz protifašistických 

bojovníkov z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Tak, ako sme sa rozprávali, aj Slovenský zväz 

protifašistických bojovníkov oblastná agentúra Košice požiadal dňa 3.3.2023 Mestskú časť Juh o 

prenájom nebytových priestorov v Spoločensko relaxačnom centre za účelom vykonávania úloh 

podľa § 3 zákona č. 487/2013 zbierky zákonov o protifašistickom odboji postavení a v pôsobnosti 

Slovenského zväzu protifašistických bojovníkov na dobu neurčitú. Cena za prenájom je cena 

obvyklá v čase a mieste na daný účel s prihliadnutím na technický stav budovy vo výške 6,50 EUR 

za meter štvorcový na mesiac. Predmetné nebytové priestory o výmere  32,14 metrov štvorcových 

so sociálnym zariadením navrhujeme prenajať občianskemu združeniu Slovenský zväz 

protifašistických bojovníkov vo výške 125 EUR na mesiac na dobu určitú. V zmysle predmetného 

zákona Mestská časť Košice-Juh môže realizovať prenájom majetku z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa o ktorom miestne zastupiteľstvo musí rozhodnúť trojpätinovou väčšinou všetkých 

poslancov. Finančná komisia tento návrh prerokovala, ale uznesenie nebolo prijaté. Nech sa páči, 

otváram rozpravu, aby by sme sa ujednotili  a zhodli na tomto návrhu. Nech sa páči pán poslanec 

Tobák."  

p. Tobák, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za slovo, vážená pani starostka, vážení kolegovia, 

kolegyne a hostia. Ja by som chcel poprosiť, aby ste tento bod preložili na najbližšie zastupiteľstvo, 

s tým, že tento priestor vlastne pôvodne nebol určený na prenájom, my sme ho vyhradili a 

neoslovili žiadne ďalšie občianske združenie. Aj pri všetkej úcte, ale skôr by bolo možno že 

vhodnejšie, ako sme ako sme videli aj to druhé OZ, ktoré tu bolo, aby sme tie priestory ponúkli 

práve OZ , ktoré využije čo najviac tie zariadenia, ktoré ponúkame v spoločensko relaxačnom 
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centre. A nielen proste, že potrebujú nejaký priestor, kde sa potrebujú schádzať, lebo to by si  

možno vedeli prenajať aj tu na úrade zasadačku a podobne. Keď potrebujú nejako jednorazovo. 

Skôr to ponúknuť nejakému združeniu, ktoré fakt potom dostatočne využije a prinesie ďalšie 

výnosy tým, že využije bazén, saunu, využijete tie priestory, ktoré sú na stretávanie. Čiže, ja by 

som akože môj vstup do tejto debaty ukončil, že navrhujem to presunúť, osloviť ďalšie združenia, 

či sa nenájdu nejaké združenia, ktoré by viacej pasovali do toho mixu, ktorý tam je, ak nenájdeme, 

tak potom poďme o tom hlasovať. Ďakujem pekne.“ 

starostka: "Ďakujem aj ja. Tak, čo sa týka aj toho bodu predchádzajúceho 3.1 ohľadne toho 

priestoru 100 m² tak isto potom môžeme oslovovať rôzne občianske združenia a hľadať iné 

možnosti. Viete, kto zase ponúkne vyššiu cenu, tak potom sa môžeme handrkovať na každom 

jednom návrhu. Ďakujem, nech sa páči pán poslanec Knap."  

p. Knap, poslanec MZ: "Chcem doplniť, že tá suma nie je konečná, to občianske združenie 

protifašistických bojovníkov bude ešte platiť média pomernou časťou.  Nie len suma 125 €, ale 

blíži sa to vlastne práve k tej sume 200 €. Viac nebudem komentovať." 

starostka: "Ja si tak isto myslím, že  to občianske združenie má členov, ktorí vedia navštíviť aj 

bazén, aj spoločensko relaxačné priestory. Ešte do rozpravy sa prihlásil pán poslanec Bernát.“  

p. Bernát, poslanec MZ: "Ďakujem veľmi pekne za slovo. Ja som sa prihlásil hlavne preto, lebo 

ako člen miestnej rady tento materiál sme neprerokovávali na miestnej rade, ale dostal sa až do 

zastupiteľstva. Dostávame ho trošku z môjho pohľadu trochu na poslednú chvíľu. Niekto si povie 

áno, budeme teraz hovoriť o tom, či posledná chvíľa, či neposledná chvíľa. Nie, nešpecifikujeme 

to už. Predpokladám, že prišiel návrh od tohto občianskeho združenia, tiež som za to, že iné 

občianske združenia. Áno, môžeme sa rozprávať aj o iných témach, aj o iných priestoroch, prečo 

a aké občianske združenie, ale za mňa to neprešlo radou, čiže, ja by som bol rád, keby sa 

dodržiavali tie tradície, ktoré boli zaužívané aj predtým, aby takéto materiály prešli najprv radou 

a potom sa vieme vyjadriť na zastupiteľstve. Ďakujem pekne. "  

starostka: "Ďakujem, nech sa páči, nasleduje pani poslankyňa Lévyová." 

p. Lévyová, poslankyňa MZ: "Milí poslanci, poslankyne, ja som Vás len chcela poprosiť, bola 

by som rada, keby sme sa čo najskôr dohodli, komu prenajmeme tieto priestory, pretože môže sa 

stať, že za krátku chvíľu spoločensko relaxačné centrum zatvoríme. Ďakujem."  

starostka: "Nech sa páči pán poslanec Blanár.“  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo, nevidel by som to tak čierno. Prežil som si tu už 

niekoľko rokov aj horšie časy boli, ale nehovorím, že sa do dobrých rútime, ale nejakých 125 EUR 

mesačne nás nezrujnuje, ani nás nespasí. Taktiež, nejakých 7.000 EUR ročne a komerčný nájom 

tiež nás nezruinuje a ani nás nespasí, takže ja by som bol za to, aby sme si tu dodržiavali rokovací 

poriadok, naozaj tak, ako kolegovia mali, jeden mal návrh skúsiť tento bod presunúť na iné 

zastupiteľstvo, ale nedal si Juraj nejaký konkrétny návrh na uznesenie a druhý kolega taktiež 

vytýka, že to neprešlo radou. Môžeme kľudne hlasovať dnes a ak to hlasovanie dopadne v 
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neprospech tzn., že nebude odsúhlasené, navrhujem ďalší postup na najbližšie zastupiteľstvo 

pripraviť materiály, osloviť prípadne ďalšie OZ. Naozaj cieľom je naplniť tieto priestory, 

ponúknuť tie priestory, využívať tie priestory, ale tak, ako predrečníci povedali, skúsiť sa opýtať 

aj ostatných a nie len prvú ponuku brať, ktorá prišla. Za mňa toľko, ďakujem." 

starostka: "Za mňa ďakujem, pokiaľ sa nikto nehlási do rozpravy, prosím o návrh na uznesenie 

návrhovú komisiu.“  

Návrhová komisia:  „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 písm. 

a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, § 14 ods. 3 písm. c) 

zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov, § 9 a ods. 9 písm. c) zákona 

č. 138/1991 Zb. o majetku obci v znení neskorších predpisov schvaľuje prenájom nebytových 

priestorov o výmere 32,14 metra štvorcového so sociálnym zázemím v budove Spoločensko 

relaxačného centra Milosrdenstva 4 Košice, súpisné číslo 462 na parc. č. 1237/6 katastrálne 

územie južné mesto zapísané na LV číslo 13161 Okresným úradom Košice, katastrálnym odborom 

za cenu 125 EUR/mesiac občianskemu združeniu Slovenský zväz protifašistických bojovníkov 

Hlavná 68 B - 25 040 01 Košice na dobu neurčitú z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9 

a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci v znení neskorších predpisov. Majetok 

bude prenajímaný za účelom plnenia úloh občianskeho združenia a to najmä presadzovania 

demokratických a humánnych odkazov slovenského národnéhoemancipačného hnutia, začatého 

štúrovcami, ktorého proces pokračujúcich v rokov druhej svetovej vojny bojom za národné 

oslobodenie a proti fašizmu vyvrcholil Slovenským národným povstaním."  

starostka: "Dobre, ďakujem, nech sa páči môžete hlasovať."  

Hlasovanie č. 7  

Číslo bodu: 3.2 

Návrh na prenájom nebytových priestorov v budove Spoločensko-relaxačného centra, 

Milosrdenstva 4, Košice pre Slovenský zväz protifašistických bojovníkov z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. 

starostka: „Za 6, proti 1, zdržalo sa 4, konštatujem, že tento návrh prijatý nebol.“ 

starostka: „Tak ho presunieme asi na najbližšie zastupiteľstvo a potom sa dohodneme na ďalších 

podmienkach. Ďakujem pekne pánom z o. z..“ 

 

K bodu 3.3.: Investičný zámer stavby „Bytový dom Kalinčiakova s polyfunkciou.“ 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Presunieme sa k ďalšiemu bodu to je bod 3.3., ktorý predložil pán poslanec Adam 

Očkaják. Jedná sa o projektovú dokumentáciu k investičnému zámeru stavby Bytový dom 

Kalinčiakova s polyfunkciou. Projekt sa zaoberá návrhom novostavby bytového domu na mieste 
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súčasnej stavby občianskeho vybavenia na Kalinčiakovej ulici. Bola predložená aj projektová 

dokumentácia investičného zámeru bytový dom Kalinčiakova s polyfunkciou, ktorá bola aj 

prerokovaná na komisii výstavby životného prostredia dopravy verejného poriadku a regionálneho 

rozvoja Mestskej časti Košice-Juh dňa 25. 1. 2022. Komisia odporučila predložiť investičný zámer 

výstavby Bytového domu s polyfunkciou na Kalinčiakovej ulici na prerokovanie na zasadnutie 

miestneho zastupiteľstva, tak isto aj Miestna rada Mestskej časti Košice-Juh na 15. zasadnutí dňa 

8. 3. prijala uznesenie číslo 123, ktorým odporučila predložiť investičný zámer výstavby Bytového 

domu s polyfunkciou na Kalinčiakovej na prerokovanie na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh. Nech sa páči otváram rozpravu k tomuto bodu. K tomuto bodu sa nikto 

nehlási, tak poprosím o prečítanie návrhu uznesenia, p. Očkaják.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh na základe 

ustanovenia § 11 ods. 4 zákona č. 369 z roku 1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a ustanovenia § 14 ods. 3 zákona č. 401 z roku 90 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov po 1. súhlasí s realizáciou investičného zámeru Bytový dom Kalinčiakova s 

polyfunkciou a vydaním kladného stanoviska k projektovej dokumentácii pre účely územného 

rozhodnutia, po 2. žiada investora v prípade rozporných stanovísk k projektovej dokumentácii 

zosúladiť všetky stanoviská odborných útvarov mesta Košice a ďalších inštitúcií v zmysle platných 

právnych predpisov z hľadiska ochrany zdravia, životného prostredia, riešenia statickej dopravy a 

dopravného napojenia vjazdov a výjazdov z podzemnej garáže na miestne komunikácie, odporúča 

riešiť v rámci občianskej vybavenosti na I. nadzemnom podlaží navrhovaného objektu prevádzku 

potravín."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči návrhová komisia.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh na základe ustanovenia 

§ 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 14 ods. 3 zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov po 

1. súhlasí s realizáciou investičného zámeru Bytový dom Kalinčiakova s polyfunkciou  a vydaním 

kladného stanoviska k projektovej dokumentácii pre účely územného rozhodnutia, po 2. žiada 

investora v prípade rozporných stanovísk k projektovej dokumentácii zosúladiť všetky stanoviská 

odborných útvarov mesta Košice a ďalších inštitúcií v zmysle platných právnych predpisov z 

hľadiska ochrany zdravia, životného prostredia, riešenia statickej dopravy a dopravného napojenia 

vjazdov a výjazdov z podzemnej garáže na miestne komunikácie, po 3. odporúča riešiť v rámci 

občianskej vybavenosti na 1. nadzemnom podlaží navrhovaného objektu prevádzku potravín.“   

starostka: "Dávam hlasovať o tomto bode.“ 

Hlasovanie č. 8  

Číslo bodu: 3.3 

Investičný zámer stavby „Bytový dom Kalinčiakova s polyfunkciou“ 

starostka:   „Za 11, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 
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K bodu 4: A/ Správa o výsledkoch kontroly č. 1/2023 

B/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

______________________________________________________________________________ 

 starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci, prejdeme ku bodu číslo 4 dnešného rokovania 

a to je Správa o výsledkoch kontroly 1/2023 a B/ Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti za rok 

2022, ktoré predkladá pani kontrolórka mestskej časti Košice-Juh. Nech sa páči, dávam slovo pani 

kontrolórke.“  

kontrolórka: "Ďakujem pekne za slovo, takže v krátkosti, čo sa týka správy o výsledkoch kontrol, 

tak od. 2. miestneho zastupiteľstva som realizovala dve kontroly, prvá kontrola nakladanie s 

prebytočným neupotrebiteľným majetkom Mestskej časti Košice-Juh za vybrané obdobie a ako 

ste si mohli všimnúť v správe, výsledkom bolo, že som odporučila, aby sa upravila smernica 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice-Juh.  Išlo tam o formálne 

chybičky. Druhá časť kontrola pracovných pozícií, ktoré boli obsadené od termínu ustanovujúceho 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh od 28.11. do konca kalendárneho roka 2022. 

Opäť čo sa týka záverov uviedla som tam návrhy, ktoré pevne verím, že budú zrealizované. 

Výsledky tejto kontroly ste dostali ešte skôr, takže predpokladám, že ste ju videli a chcela by som 

len povedať, že v tomto materiáli je upravený dátum a to preto, lebo na numerickej klávesnici 

dvojka päťka sú pod sebou, tak som tam mala nie 14. 12. ale 14.15. Tak sa ospravedlňujem, ale v 

tomto materiáli, je to ok, všetko ostatné je bez zmeny. Ak máte k tomu nejaké otázky, nech sa 

páči, pýtajte sa. A ešte podotknem, že čo sa týka Správy o kontrolnej činnosti za rok 2022 taktiež 

ste to dostali v zákonom stanovenej lehote, emailom. Ak sú otázky, rada ich zodpoviem.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, správu berieme na vedomie, nech sa páči pán poslanec 

Hlinka."  

p. Hlinka, poslanec MZ: "Dobrý deň, ďakujem za slovo pani starostka, taktiež chcem poďakovať 

pani kontrolórke za vypracovanie tejto podrobnej kontrolnej správy, ku ktorej sme Vás zaviazali. 

Ja by som chcel opýtať k výstupom tejto správy, videli sme tam 26 dohôd o vykonaní práce, boli 

voľby, máme to vyšpecifikované. Konkrétne ma zaujímajú tieto dve - na plánovanie aktivít styku 

s verejnosťou a propagačných kampaní a potom za tým monitoring informácií týkajúcich sa 

možnosti získania finančných prostriedkov z verejných a štrukturálnych finančných zdrojov. 

Obidve práce boli vykonávané aj počas vianočných sviatkov, či to nebolo na prekážku, že nejaké 

čerpanie dovoleniek, teda s kým bola táto činnosť vykonávaná, aké sú jej výstupy a pokiaľ viem,  

na úrade máme funkciu, ktorá sa zaoberá monitoringom získavania finančných prostriedkov zo 

štrukturálnych fondov a ku tej  pracovnej zmluve, ktorá bola spomenutá na záver správca objektov, 

mám otázku, že  v organizačnej štruktúre máme samostatnú funkciu správca pre objekty SRC, 

ŠZA, prevádzkar VPP  a na miestnom úrade  pozíciu údržbár, takže v čom bude rozdiel, v čom 

bude odlišná táto funkcia správca objektov na rozdiel od týchto rolí, ktoré už máme na každom 

jednom stredisku mestskej časti. Ďakujem."  
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starostka: "Nech sa páči, dám slovo pánovi zástupcovia on to bude špecifikovať bližšie a 

obšírnejšie.“   

p. Knap, poslanec MZ: "Pri prvej pozícii sme túto pozíciu vytvorili na základe dohody, ako ste 

spomínali, pretože táto pozícia na úrade vytvorená nebola, pri druhej pozícii pracovníčka, ktorú 

ste spomínali, čo vykonávala podala výpoveď.  Takže nemuseli sme to riešiť, pretože  bola vo 

výpovednej lehote. A pri tretej pozícii, keď sme videli žalostný stav budov, ktoré zanechalo 

predchádzajúce vedenie  so zatekajúcimi strechami a v stave, ktorý si asi nedokážete predstaviť 

sme volili správcu budov, aby začali prvotné opravy, kde sa opravili zatekajúce garáže, ktoré 

ponúkame na prenájom  a zatekajúce SRC viac ako 1 rok. Takže, tiež sme museli chrániť majetok 

mestskej časti, aby nebol ešte viac poškodený. Ďakujem." 

starostka: "Tam by som aj chcela podotknúť, že v čase vianočného obdobia sme nemali ani 

vedúcu kultúry a ten styk s verejnosťou, a čo sa týka aj propagácie materiálov na vianočné akcie, 

večierky, potrebovali sme obsadiť aspoň na dohodu niekoho, kto by nám pomáhal s kultúrnymi 

akciami. Nech sa páči pán poslanec Bernát."  

p. Bernát, poslanec MZ - "Ďakujem za slovo, ja by som sa chcel ešte spýtať k tomu správcovi 

objektov, je tam od pani kontrolórky, že pri kontrole bolo zistené, citujem: " že informácia o 

voľnom pracovnom mieste na funkciu správcu budov nebola zverejnená ani na úradnej tabuli ani 

na webovom sídle úradu a nebola oznámená ani na úrade práce sociálnych vecí a rodiny.“ Je tam 

aj návrh pani kontrolórky  Ja, aby som sa chcel spýtať, že je všetko fajn, návrh, že ako sa táto 

skutočnosť bude do budúcna robiť, lebo môže vzniknúť iná pracovná pozícia, čo s tým mieni aj 

vedenie mestskej časti robiť, lebo je to dosť neštandardné a pani kontrolórka to pekne tak napísala, 

že navrhuje. Ale ja si myslím, že to nebolo s kostolným poriadkom. Ďakujem."   

starostka: "Nech sa páči pán poslanec Knap.“ 

p. Knap, poslanec MZ: "Ďakujem pekne pán poslanec Bernát, s kostolným poriadkom nebolo to, 

že zamestnanci, ktorí utiekli z úradu neodovzdali ani agendu. Škoda, že ste si toto nevšimli. Že 

oddelenie kultúry, bez odovzdania agendy, oddelenie sociálne, obidvaja pracovníci odišli hneď ku 

koncu roka, odovzdali ako tak agendu. Mohli by sme o tom písať príbeh, aké bolo odovzdanie 

mestskej časti nám, keď sme prichádzali. Dokonca ešte aj auto ostalo bez benzínu.“  

starostka:" Nech sa páči p. poslanec Bernát."  

p. Bernát, poslanec MZ: "Ďakujem pán zástupca, zopakujem ešte raz, ja som sa pýtal na 

konkrétnu pracovnú pozíciu, povedal ste, čo nebolo urobené. Ja som sa pýtal, čo bude vyvodené 

pri tomto konkrétnom prípade do budúcna. Ďakujem veľmi pekne."  

starostka: "Nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ja som na pracovnom stretnutí včera povedal, že správu som čítal, 

samozrejme, organizačná štruktúra je v kompetencii konateľa, čiže aj za kladné, aj za záporné veci 

si bude niesť zodpovednosť konateľ, Transparency International nám to z odstupnom času zráta. 
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Už nemôžem počúvať to, že konkrétna otázka padne na konkrétnu osobu, tzn. pani starostku a 

Vilo nehnevaj sa, ale odpovedáš úplne z cesty a otázky nepadajú na zástupcu, pokiaľ budeš viesť 

túto schôdzu Ty, pani starostka bude neprítomná ok, ale dnes sa bavíme o tom, že tu bolo 

netransparentné obsadenie pracovného miesta a Ty hovoríš o zatekajúcich strechách, o autách bez 

benzínu a neviem čo všetko možné. Nerobme demagógiu, nerobme si z toho povolebnú kampaň, 

bavme sa konštruktívne prosím."  

starostka :"Robili sme viac výberových konaní, ktoré v boli v súlade so všetkými pravidlami, 

možno sa stalo pri tejto pracovnej pozícii, že to neprešlo výberovým konaním, máme tu 

organizačno právne, ktoré by mal tieto veci ošetriť. Takže do budúcna , čo sa týka nápravy budeme 

dávať na tieto výberové konania veľký pozor, aby boli v súlade so zákonom a, čo sa týka 

pracovných pozícií, každá jedna pracovná pozícia bola potrebná na tomto úrade, neboli zbytočne 

naberaní ľudia, aby som ich len zamestnala.  A, čo sa týka projektov projektová manažérka v 

minulosti nestíhala sa venovať aj marketingu je projektom. Od viacerých projektov sa odstúpilo, 

alebo neboli dotiahnuté do konca. Potrebujeme získavať aj externé zdroje ako to robia iné mestské 

časti a jeden človek to nezvládne, pokiaľ si nechceme platiť firmy, ktoré nám budú písať drobné 

projekty. Tak sme volili túto cestu, lebo môžeme kľudne na projektové dokumentácie dávať 

vysoké finančné prostriedky. Z mojej strany len toľko. Nech sa páči pán poslanec Knap."  

p. Knap, poslanec MZ: " Ďakujem pekne, kľudne môžeme otočiť list, na všetky ostatné pozície 

boli vypísané výberové konania,  a na túto jednu, tak nám ďalší pracovník, ktorý mal na starosti 

VPP pracovníkov, tiež v priebehu decembra odišiel. Dotyčná osoba nerobila len správcu budov, 

ale musela zastúpiť aj túto funkciu.  Aby som bol konkrétny.  Niekoľko vecí musel dotyčný človek 

naraz vykonávať.“  

starostka:" Personálne v decembri sme decembri sa museli stabilizovať úrad, finančne ho musíme 

stabilizovať aj teraz, aj vianočné kultúrne akcie, ktoré boli v tomto čase vykonávané, takisto sme 

potrebovali ľudí okolo toho. Nebolo to jednoduché. Nech sa páči pán poslanec Očkaják.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za slovo, ja by som len k tomu toľko, že asi viem 

akú odpoveď očakával pán poslanec Bernát. Tá situácia ohľadne obsadenia tejto pozície správcu 

budov bola naozaj v situácii, v akej sme boli celý úrad, táto pozícia vlastne zastrešovala v podstate 

viacero pracovných úloh, čo sa aj ukázalo na výsledkoch, ale tú odpoveď, čo on očakával pán 

poslanec Bernát, je tá, že áno, do budúcna sa budú dodržiavať všetky veci v rámci zákona, tzn. 

Úrad práce informovaný, vyvesené na internete a všetky tieto náležitosti, takže ja si myslím, že 

určite sa to do budúcna bude takto dodržiavať a malo by sa to. Takže toľko. Ďakujem.“ 

starostka:" Ešte ku tejto pozícii musím povedať, že údržba budov je to človek, ktorý sa nebojí 

roboty a keď treba vykonať nejakú činnosť, čo sa týka údržby, chytí sa toho a  ide za svojím cieľom 

a plní príkazy. Nech sa páči pán poslanec s faktickou poznámkou.“ 

p. Knap, poslanec MZ: "Ja ešte budem konkrétny k jednej budove, aby som informoval 

poslancov, kde tiež musela byť prevedená oprava a zabezpečený servis a to je budova Jedálne pre 

dôchodcov na Vojvodskej, kde sme v mesiaci december zaznamenali výrazné zatekanie do 
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zrekonštruovanej budovy. keďže máme tam len prevádzkovateľa v nájme, tak museli sme riešiť aj 

zatekanie tej budovy a  práve ten náš pracovník zabezpečoval aj to aby, aby bola zabezpečená 

oprava zvodov zo strechy a vysvetlím aj prečo, aby vedeli všetci poslanci, bola urobená 

rekonštrukcia strechy a fasády, ale neboli vymenené ríny. Upchali sa komplet ríny na budove, 

ktorá nám komplet zatiekla pri vstupe, kde vchádzajú dôchodcovia do budovy, takže, riešilo to 

viacero pracovníkov MÚ, aby sme zvládli aj túto situáciu, lebo viete, keď vám v zimnom období 

zatečie obvodová stena,  tak opäť môže dôjsť k ďalšiemu poškodeniu a prevádzkovateľ to nevedel 

zvládnuť, ktorý varí v jedálni pre dôchodcov. To len na vysvetlenie, že čo  všetko musela tá osoba 

stíhať a s zabezpečovať  od prvého dňa.“  

starostka: "S faktickou poznámkou pán poslanec Bernát."  

Bernát, poslanec MZ: "Ďakujem veľmi pekne za slovo, chcel by som,  by sme sa venovali bodu 

4 a nie bodu 17 informácia o zmene číslo 23 až 26 Organizačného poriadku, lebo všetko to bolo o 

týchto pozíciách vysvetlené teraz v bode číslo 4 skoro, čiže to by som na margo do budúcnosti, a 

tak ako povedal pán poslanec Očkaják, ja som chcel počuť informácie, čo do budúcna, tá tu 

odznela. Čiže nerozoberajme ďalej tento bol poprosím. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem, ešte pán poslanec Blanár."   

p. Blanár, poslanec MZ: "Nehlásim sa s faktickou na nikoho, chcel by som naozaj upozorniť na 

to, áno, to, čo si povedal Adam, to sa očakávalo, že povie pani starostka. Nebudeme si tu v podstate 

maľovať nejaké veci na stenu. Áno, stala sa chyba, nestane sa to, uvedomujeme si to, to je všetko. 

Preto tu máme pani kontrolórku, aby pozerala na to, dozerala, ak nájde nezrovnalosť, dá ju do 

správy. My ako poslanci sa s tým oboznámime. Tu je priestor na to, aby sme to prešli mlčaním, 

alebo na to upozornili, to teraz prebieha a na 2. strane, ak sa chceme počúvať, aby aj vlastne 

vedenie počúvalo. To je všetko, to je všetko, len reagoval Adam si myslím, že tak, ako by sa malo. 

Chcel by som povedať, naozaj na viacerých stretnutiach, či už pracovných či  už zastupiteľstvách, 

počúvame, v akom zlom stave máme budovy a ja by som navrhol, pripravte na budúce 

zastupiteľstvo samostatný bod, budú to budovy a nech si to vypočujeme na jednom zastupiteľstve, 

príde tu pán K.  ako predkladateľ tohto bodu a vypočujeme si, v akom stave sme si prevzali všetky 

budovy po starom vedení. A raz a navždy túto kapitolu zatvorme, aby sme sa o nej nebavili ďalší 

rok. Ďakujem."   

starostka: "Ďakujem aj ja, ešte by som chcela podotknúť, kto nič nerobí, nič nepokazí. Nech sa 

páči, pani kontrolórka."  

kontrolórka: "Pevne verím a dúfam, že vaše otázky a pripomienky boli zodpovedané pani 

starostkou a pánom zástupcom. Ja by som nakoniec svojho bodu  chcel upriamiť pozornosť, možno 

ste si všimli, čo sa týka informácie o plnení pripomienok vznesených počas poslaneckých dní klub 

a taktiež aj na interpelácie a chcem sa poďakovať pani Ing. Horákovej a jej dievčatám za to, že 

venovali tomuto bodu a pozornosť, kde sa snažili sprehľadniť dané pripomienky, a keď sa do toho 

z nás niekto pozrie, má už takú lepšiu predstavu, že čomu sa treba venovať, lebo doposiaľ mali 
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sme taký pocit, že niektoré body sa opakujú, sú od seba ďaleko tak venovali tomu svoj čas a 

myslím si, že dosť dobre to spravili. Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, pokiaľ sa nikto nehlási k tomuto bodu,  poprosím o prednesenie 

návrhu na uznesenie  predsedom návrhovej komisie.“  

Návrhová komisia :"Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa ustanovenia § 18 f) 

ods. 1 písm. d) a e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov berie 

na vedomie po A) Správu o výsledkoch kontroly číslo 1/2023, po B) Správu o kontrolnej činnosti 

za rok 2022."  

starostka: "Prosím o hlasovanie. Nech sa páči hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 9  

Číslo bodu: 4 

A/ Správa o výsledkoch kontroly č. 1/2023 B/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, za 10 proti 0 zdržalo sa 0, táto správa o výsledkoch kontroly 

prijatá bola.   

K bodu 5: Návrh na udelenie verejných ocenení: Cena Mestskej časti Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Presúvame sa ku bodu číslo 5 a tým je Návrh na udelenie verejných ocenení Cena 

Mestskej časti Košice-Juh. Poukazujem týmto na obsah materiálu, v ktorom je uvedený návrh na 

udelenie verejných ocenených pre 3 jednotlivcov a 3 kolektívy. Komisia kultúry, mládeže, športu 

a propagácie samosprávy na svojom zasadnutí vzala na vedomie návrh na udelenie verejných 

ocenení cena Mestskej časti Košice-Juh a odporučila tento materiál predložiť na rokovanie. 

Otváram k tomuto bodu rozpravu. Nech sa páči. Do rozpravy sa nikto nehlási, poprosím o 

prednesenie návrhu predsedom návrhovej komisie.“  

Návrhová komisia :“Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

podľa Zásad udeľovania verejných ocenení Mestskej časti Košice-Juh v znení neskorších zmien 

schvaľuje udelenie verejných ocenení Cena Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023 týmto 

jednotlivcom a kolektívu udelenie verejných ocenení „Cena Mestskej časti Košice- Juh v roku 

2023 týmto jednotlivcom a kolektívu:  

1. Mária Szakácsová za prínos k rozvoju ľudovej tvorby ako vedúca DFS Hanička, 2. Viliam 

Gurbaľ za dlhoročné reprezentovanie sakrálnej a ľudovej hudby, organista v Dóme sv. Alžbety  

3. Mária Tomášová za celoživotné účinkovanie a propagáciu folklórneho umenia a športovú 

propagáciu,  

Kolektív-  
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1. Hudobná skupina Pavelčákovci za mimoriadne zásluhy v umeleckej činnosti, 2. DFS Hanička 

za mimoriadny prínos k rozvoju ľudovej tvorby, 3. Štátna jazyková škola, Užhorodská 8, Košice 

za osobitný a dlhoročný prínos v oblasti vzdelávania všetkých vekových kategórií obyvateľstva. 

p. Knap, poslanec MZ: „Sme dostali informáciu, že na komisii kultúry sa stalo pochybenie aj na 

miestnej rade, lebo v zmysle Zásad udeľovania verejných ocenení Mestskej časti Košice-Juh sa 

Cena mestskej časti udeľuje najviac trom jednotlivcom a jednému kolektívu alebo právnickej 

osobe s trvalým pobytom alebo sídlom na území Mestskej časti Košice-Juh Poprosím vás, padol 

tu návrh o 5 minútovú prestávku, aby sme sa poradili, čo s bodom číslo 5, poprosím hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 10  

Číslo bodu: 5 

Návrh na udelenie verejných ocenení: Cena Mestskej časti Košice Juh - 5 minútová 

prestávka 

starostka: „Ďakujem, za 10, proti 0, zdržal sa 0, vyhlasujem 5 minútovú prestávku do 17:37 hod."  

starostka: „Poprosím, aby ste sa usadili, aby sme mohli pokračovať v rokovaní dnešného 

zastupiteľstva.  K bodu č. 5 Návrh na udelenie verejných ocenení, poprosím pána poslanca 

Očkajáka, aby predložil pozmeňujúci návrh, nech sa páči."  

p. Očkaják, poslanec MZ: "Rád by som predložil pozmeňujúci návrh Miestne zastupiteľstvo 

Mestskej časti Košice-juh podľa § 11 ods. 4 zákona SNR číslo 369 z roku 1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a podľa Zásad udeľovania verejných ocenení mestskej časti 

Košice-juh v znení neskorších zmien schvaľuje udelenie verejných ocenení cena Mestskej časti 

Košice-Juh v roku 2023 týmto jednotlivcom a jednému kolektívu. Za jednotlivcov 1. Mária 

Sakáčová za prínos k rozvoju ľudovej tvorby ako vedúca DFS Hanička, 2. Viliam Gurbaľ za 

dlhoročné reprezentovanie sakrálnej a ľudovej hudby, organista v Dóme sv. Alžbety  

3. Mária Tomášová za celoživotné účinkovanie a propagáciu folklórneho umenia a športovú 

propagáciu,  

Kolektív: Štátna jazyková škola, Užhorodská 8, Košice za osobitný a dlhoročný prínos v oblasti 

vzdelávania všetkých vekových kategórií obyvateľstva.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, poprosím predsedu návrhovej navrhovanej komisie o 

prednesenie návrhu.“ 

Návrhová komisia :"Takže pozmeňujúci návrh p. poslanca Očkajáka. Miestne zastupiteľstvo 

Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 zákona Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a podľa Zásad udeľovania verejných ocenení 

mestskej časti Košice-Juh v znení neskoršej zmien schvaľuje udelenie verejných ocenení cena 

Mestskej časti Košice-Juh v roku 2023 týmto jednotlivcom a kolektívu. Jednotlivci po 1) Mária 

Sakáčová za prínos k rozvoju ľudovej tvorby ako vedúca detského folklórneho súboru Hanička po 

2. Viliam Gurbáľ za dlhoročné reprezentovanie sakrálnej a ľudovej hudby, organista v Dóme 
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svätej Alžbety po tretie Mária Tomášová za celoživotné účinkovanie a propagáciu folklórneho 

umenia a športovú propagáciu. Kolektív - Štátna jazyková škola Užhorodská 8 Košice za osobitný 

a dlhoročný prínos v oblasti vzdelávania všetkých vekových kategórií obyvateľstva." 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči, hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 11  

Číslo bodu: 5 

Návrh na udelenie verejných ocenení: Cena Mestskej časti Košice – Juh – pozmeňujúci návrh 

starostka: „Za 10, proti 0, zdržalo sa 0, tento návrh prijatý bol.“  

K bodu 6: Zoznam očakávaných kultúrno – spoločensko – športových podujatí 

financovaných z rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh na rok 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Pristúpime k bodu číslo 6  Zoznam očakávaných kultúrno-spoločenských športových 

akcií podujatí financovaných z rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh na rok 2023. Materiál 

predkladáme na základe uznesenia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh, ktoré 

odporúčalo Miestnemu úradu Mestskej časti Košice-Juh, aby predložilo na 1. zastupiteľstvo 

zoznam očakávaných kultúrno-spoločenských športových podujatí spolu s predpokladanými 

výdavkami spojených s ich organizáciou. Tento materiál bez prerokovaný v komisii kultúry 

mládeže športu a propagácie samosprávy a aj v Miestnej rade Mestskej časti Košice-Juh, ktorý 

odporúčali materiál predložiť na prerokovanie na zasadnutie miestneho zastupiteľstva. Nech sa 

páči, otváram k tomuto bodu rozpravu. Ďakujem, nikto sa nehlási, poprosím návrhovú komisiu o 

prednesenie návrhu."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 

podľa § 14 ods. 3 zákona Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov berie na vedomie zoznam očakávaných kultúrno spoločensko športových 

podujatí financovaný z rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh na rok 2023."  

starostka :"Ďakujem, nech sa páči hlasujte."  

Hlasovanie č. 12  

Číslo bodu: 6 

Zoznam očakávaných kultúrno – spoločensko – športových podujatí financovaných z rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Juh na rok 2023 

starostka: „Ďakujem, Za 10, proti 0, zdržal sa nula, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.  

K bodu 7: Informácia o 8., 9., 10., 11. a 12. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti 

Košice - Juh v roku 2022 
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______________________________________________________________________________ 

starostka: „Prejdime ku bodu číslo 7 a tým je Informácia o  8.,9., 10., 11., a 12., úprave 

Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh v roku 2022. Poukazujem týmto na dôvodovú 

správu, kde tieto úpravy boli podrobne popísané okrem formálnych presunov, či navýšenia 

bežných príjmov z vlastnej činnosti a v rovnakom rozsahu aj navýšení bežných výdavkov sa 

úpravy rozpočtu týkali napr. aj účelových finančných prostriedkov z Ministerstva vnútra 

Slovenskej republiky v rámci príspevku za ubytovanie pre odídencov z Ukrajiny, finančných 

prostriedkov na úhradu výdavkov súvisiacich so zabezpečením volieb do samosprávy obcí a 

samosprávnych krajov, na riešenie účelových finančných prostriedkov z mesta Košice týkajúcich 

sa príspevku mesta Košice na stravovanie dôchodcov či nadácie US STEELL Košice, ktorá 

poskytla finančné prostriedky Mestskej časti Košice-Juh na zastrešenie ľadovej plochy vo výške 

350 000 EUR. Materiál bol prerokovaný vo všetkých stálych komisiách miestneho zastupiteľstva, 

ktoré odporúčali jednotlivé úpravy predložiť bez pripomienok na prerokovanie na najbližšie 

miestne zastupiteľstvo aj na zasadnutí miestnej rady  28. 2. 2023 bol tento materiál odporúčaný 

predložiť na miestne zastupiteľstvo. Nech sa páči, otváram rozpravu. Ďakujem veľmi pekne, 

pokiaľ si nikto nehlási, poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu."  

Návrhová komisia :"Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh v súlade s § 11 ods. 4 

písm. b) zákona Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a podľa § 14 ods. 3 písm. d) zákona Slovenskej národnej rady číslo 

401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a ustanoveniami zákona 

č. 583/2004 Zb. zákonov o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov berie na vedomie informáciu o ôsmej deviatej 

10. 11. 12. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice-Juh v roku 2022." 

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči hlasujte."  

Hlasovanie č. 13  

Číslo bodu: 7 

Informácia o 8., 9., 10., 11. a 12. úprave Programového rozpočtu Mestskej časti Košice - 

Juh v roku 2022. 

starostka: “Za 10, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem tento návrh prijatý bol." 

K bodu 10: Návrh na prenájom dvojgaráže, Smetanova ul., Košice, v k.ú. Južné mesto 

formou obchodnej verejnej súťaže a schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Prejdeme k bodu č. 10 a s tým je Návrh na prenájom dvojgaráže na Smetanovej ulici 

v katastrálnom území južné mesto formou verejnej obchodnej súťaže a schválenie podmienok 

verejnej obchodnej  súťaže. Predmetom prenájmu je garáž vo vlastníctve Mestskej časti Košice-

Juh, Smetanova 4 o výmere 39 m² pre dve osobné motorové vozidlá s vlastným vjazdom. Na 
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základe toho predkladáme návrh. Materiál ste takisto dostali na prenájom garáže formou verejnej 

obchodnej súťaže s najnižším podaním vo výške 200 EUR na mesiac. Predkladáme aj na 

schválenie podmienky verejnej obchodnej súťaže. Návrh na prenájom bol prerokovaný vo 

finančnej komisii, ktorá odporučila spolu s podmienkami verejnej obchodnej súťaže schváliť ho 

na najbližšom rokovaní miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh. Nech sa páči, otváram 

rozpravu, pán poslanec Bernát.“ 

p. Bernát, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo, ja v tomto bode budem hlasovať proti. Poviem aj 

prečo. Tak, ako som sa vyjadril miestnej rade, nie je to asi novinka. Zákon o majetku obci hovorí, 

že obec má chrániť svoj majetok. Garáže sú tu na to, aby tam parkovali služobné motorové vozidlá, 

sú v blízkosti úradu, netreba ďaleko dochádzať, preto budem hlasovať proti, lebo podľa mňa 

nemajú sadávať na komerčný prenájom, ale chrániť náš majetok. Vieme, že sú klimatické rôzna 

zmeny aj v nedávnej takejto v minulosti sme tu mali poškodené autá z dôvodu krupobitia. 

Ďakujem." 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, pokiaľ mám informácie, tieto garáže neboli využívané. S 

faktickou sa prihlásil pán poslanec Očkaják."  

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, keď sme mali rokovanie klubov, tak naozaj sú rôzne 

názory, či prenajať alebo neprenajať, jedna stránka je tá, že naozaj úrad potrebuje mať vyrovnaný 

rozpočet a príjem, ale ako aj bolo spomínané z druhého klubu, naozaj je pravda, že treba chrániť 

majetok, autá, v prípade krupobitia. Ale akým spôsobom my vieme odsledovať alebo toho 

zamestnanca prinútiť, aby to auto bolo každý večer v tej garáži ? Nevieme, čiže, môže sa stať, že 

chránime, ale neviem, kto toto bude kontrolovať, že ten človek, ktorý ho užíva, do tej garáže dal. 

Tak len z toho dôvodu ja by som to prenajal, lebo môže sa stať ako doteraz, že si budú parkovať 

tak, či tak, vonku. Majú havarijné poistenie, to sme si overili, takže je to naozaj na zváženie. 

Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči, pán poslanec Knap.“ 

p. Knap, poslanec MZ: "Ja budem odpovedať len neutrálne, aby som sa nikoho nedotkol. Na tých 

garážach bola opravená strecha a nebudem viac hovoriť ďalej, aby voda nezatekala a nepoškodila 

majetok, to je všetko, čo poviem k tej garáži Ku odpovedi pána poslanca Bernáta - je mi ľúto že 

ste sa v predchádzajúcom volebnom období nezaujímali o parkovanie  áut v týchto garážach, lebo 

podľa vyjadrenia zamestnancov slúžili ako sklad na pár pneumatík. A keby boli autá novšie, tak 

tam vidím význam, aby sa nové auto nepoškodilo. Keďže sú autá rok výroby tuším rok 2013 a 

2008. A majú zákonné, aj havarijné poistky. Tak vlastne neviem, čo ideme chrániť, keď sme to 

nechránili predtým. Nebránim sa inému názoru a rešpektujem každého z Vás.  Poprosím to isté aj 

z vašej strany, ak bude to hodnotný majetok, tak práve pre to, tam prebehla oprava strechy, aby 

sme zvýšili hodnotu majetku. My to nechceme z dôvodu, že  nemáme, čo robiť,  tak chceme ešte 

toto prenajať, len finančná situácia nás donútila k tomu, že sa snažíme prenajať aj  tento majetok 

a včera sme sa akurát bavili na klube, myslím, že ste tam neboli, kde sme sa dohodli, že je to na 

dobu neurčitú. Tzn., že akonáhle sa poslanecké kluby aj všetci na úrade dohodneme, že bude 
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potreba tieto garáže užívať, tak vieme vypovedať tú zmluvu s trojmesačnou výpovednou lehotou 

a hneď ich môže úrad využívať.  Tu nejde o to, že by sa niekto vybral, my nemáme nikoho 

vybraného ani netušíme aká bude výsledná suma. Čo sme sa snažili zachrániť práve majetok 

opravou strechy tzn., toto už je zabezpečené. Aby sme sa nebavili tu len o strechách. Tu sme sa 

snažili to zabezpečiť, aby sme chránili majetok ako náhle budeme mať nové autá na úrade,  možno 

raz aj to bude, teraz to neprichádza do úvahy môžeme ich hneď garážovať.  pri týchto ktoré sú tam 

už, osobne si myslím, že už veľa toho nezachránime a na tom jednom drahšom je tam aj poistenie, 

ako sme sa bavili, že je tam aj havarijné. Nemusíme mať obavu  z toho. Vieme to vždycky po troch 

mesiacoch zvrátiť po spoločnej dohode poslaneckých klubov. Ak sa rozhodneme a príde návrh, 

potrebujeme to pre mestskú časť a chránime majetok, za 3 mesiace to vieme okamžite zmeniť.  To 

je z našej strany."  

starostka: "Nech sa páči pán poslanec Bernát."  

p. Bernát, poslanec MZ:" Ďakujem za vysvetlenie pánovi zástupcovi, pán zástupca oprav ma, 

sedeli sme tu obaja ako poslanci a neviem, kto z nás mal informáciu o tom, že by služobné 

motorové vozidlá neparkovali v garáži v predchádzajúcom období myslím si, že by sme to riešili. 

Teraz, keď sme sa dozvedeli túto informáciu a máme tento bod mi prináleží sa vyjadriť presne k 

tomuto bodu momentálne a momentálne je moja odpoveď taká ako som povedal to, čo ako boli 

využívané tie garáže nemal som túto informáciu doteraz.  Ďakujem.“ 

starostka: "Ďakujem pekne pán poslanec, nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo na tom včerajšom pracovnom stretnutí sme si tieto 

veci vysvetlili naozaj pán zástupca starostky povedal to, čo sme si povedali. Môj názor tiež 

samozrejme bol, že tie autá  každopádne trebalo by mať v garáži a keď sme zistili, že jedno auto 

je 2008, kde už veľa toho nie je čo zachrániť, a má minimálnu zostatkovú hodnotu, uvidíme ako 

to budeme musieť riešiť do budúcnosti, dokedy to auto referentské bude slúžiť, keď si  už bude 

pýtať toľko peňazí, že budeme musieť pristúpiť, už pred dvoma rokmi sme chceli riešiť kúpu 

nového auta rozlúčiť, takže určite keď sa budeme rozhodovať o tom, že pristúpime na budúci rok 

alebo kedy  ku kúpe nového auta, tak, ak by som určite riešil stopnutie tých garáži a jednoducho, 

keď Passat nebol desať rokov garážovaný, tak nebude jednoducho. Môj názor, trvali sme na tom, 

aby sme vedeli vypovedať, pozeral som aj v podmienkach nájomnej zmluvy je tam naozaj 

trojmesačná výpovedná lehota, ak dospejeme k záveru, že vieme to využívať tento majetok lepšie 

alebo že ho možno potrebujeme a nestoja nám tie peniaze za to, tak to vieme kedykoľvek zrušiť. 

Poslanci rozhodnite sa každý sám za seba, ako to cítite. Ďakujem."  

starostka:" Ďakujem veľmi pekne, poprosím návrhovú komisiu o uznesenie predsedom návrhovej 

komisie.“ 

Návrhová komisia :"Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 9 ods. 2 písm. a) 

b) a § 9 a ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci v znení neskorších predpisov, § 11 ods. 4 

písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, § 14 ods. 3 

písm. c) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov, čl. 8 bod 1 písm. c) 
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Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice-Juh a s majetkom zvereným 

do správy Mestskej časti Košice-Juh schvaľuje po a) prenájom dvojgaráže Smetanova ulica Košice 

súpisné číslo 3361 na parcele číslo 1660/7 a 1660/8 katastrálne územie južné mesto formou 

obchodnej verejnej súťaže, po b) podmienky obchodnej verejnej súťaže podľa priloženého 

návrhu."  

starostka: "Ďakujem  pekne, poprosím vás o hlasovanie.“ 

Hlasovanie č. 14  

Číslo bodu: 10 

Návrh na prenájom dvojgaráže, Smetanova ul., Košice, v k.ú. Južné mesto formou obchodnej 

verejnej súťaže a schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže 

starostka: „Za 9, proti 1, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu 11: Informácia o vymáhaní pohľadávok Mestskej časti Košice-Juh za rok 2022 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: “Presunieme sa k bodu číslo 11, bod číslo 11 dnešného rokovania je Informácia o 

vymáhaní pohľadávok Mestskej časti Košice-Juh za rok 2022.  Miestne zastupiteľstvo Mestskej 

časti Košice - Juh schválilo na svojom 16. zasadnutí dňa 26. 3. 2013 uznesenie, ktorým predložilo 

povinnosť miestnemu úradu predkladať informáciu o vymáhaní pohľadávok miestnemu 

zastupiteľstvu 1× ročne. Touto informáciou poskytujeme prehľad o výške a spôsobe vymáhaní 

pohľadávok v Mestskej časti Košice juh v roku 2022. Na výške vymáhaných pohľadávok a 

uplatnených pohľadávok mestskej časti majú najvyšší podiel staršie pohľadávky na daniach z 

nehnuteľností, miestnych poplatkoch, ktoré mala mestská časť v správe do konca roka 2004. 

Podstatne nižšiu časť vymáhaných pohľadávok v porovnaní s daňovými pohľadávkami tvoria 

pohľadávky iného druhu napr. na nájomnom a službách spojených s nájmom za nehnuteľný 

majetok prenajímaný  mestskou časťou, pohľadávky za sociálne služby. Týmto poukazujem aj na 

obsah dôvodovej správy. Otváram k tomuto bodu rozpravu nech sa páči.  Ďakujem, nikto sa 

nehlási, poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 

podľa § 14 ods. 3 zákona Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov berie na vedomie informáciu o vymáhaní pohľadávok mestskej časti Košice-

juh za rok 2022." 

starostka :"Ďakujem nech sa páči hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 15  

Číslo bodu: 11 

Informácia o vymáhaní pohľadávok Mestskej časti Košice-Juh za rok 2022 
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starostka: „Za 10, proti 0, zdržalo sa 0, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu 12: Návrh na úhradu zvýšených nákladov za služby spojené s výkonom sobášneho 

obradu v pôsobnosti Matričného úradu Košice-Juh 

_____________________________________________________________________________ 

starostka: „Môžeme prejsť k bodu číslo 12, bod číslo 12 je Návrh na úhradu zvýšených nákladov 

za služby spojené s výkonom sobášneho obradu v pôsobnosti Matričného úradu Košice-Juh. 

Takisto materiál ste dostali. Naša mestská časť musí prihliadať aj na ekonomickú náročnosť 

organizácie a výkonu sobášneho obradu mimo  úradne určenej sobášnej miestnosti bolo potrebné 

pristúpiť k zabezpečeniu návratnosti nákladov vynaložených na takéto sobáše. V zmysle 

uvedeného bolo prijaté uznesenie 19 z 3. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Košice-Juh zo dňa 31. 3. 2015 o úhrade zvýšených nákladov za služby spojené s výkonom 

sobášneho obradu mimo úradne určenej miestnosti v pôsobnosti matričného úradu Košice-juh 

ktorým sa schválil výber príspevku za uvedenú činnosť vo výške 150 EUR Predmetný príspevok 

sa v súlade s prerokovaním vo finančnej komisie navrhuje zvýšiť na 200 EUR. Všetky tieto 

materiály ste dostali, miestna rada na svojom rokovaní dňa 28. 2. 2023 prerokovala tento materiál 

a odporučila návrh na úhradu zvýšených nákladov predložiť na schválenie na najbližšom rokovaní 

miestneho zastupiteľstva. Tak isto tento materiál prerokovala aj finančná komisia na zasadnutí dňa 

28. 2. 2023 a odporučila to aj dňa 15. 3. 2023 predložiť v tomto znení na schválenie v miestnom 

zastupiteľstve. Nech sa páči, otváram rozpravu, pán poslanec Bernát." 

 p. Bernát, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo, k bodu 1 som dostal vysvetlenie z nášho klubu, 

ktoré prešlo na včerajšom zasadnutí, lebo bolo tam 150 EUR na miestnej rade, čo sme schvaľovali, 

teraz je to 200 EUR. Čiže, to mi je jasné, bod 4 som rád, že sa pôvodný bod vypustil a nahradil sa 

novým, ktorý som sám navrhoval na miestnej rade, čiže oslobodenie od výberu príspevku. Tam 

by som sa chcel spýtať, lebo na konci uznesenia je napísané "je oprávnená aj starostka." Kto ešte 

iný je oprávnený, lebo podľa mňa je oprávnená len pani starostka, nanajvýš pán zástupca v jej 

neprítomnosti to by som len na margo toho, aby sme také uznesenie, že "aj starostka", že kto ešte 

ďalší, lebo ja to neviem, či je tam len preklep a tak aby sa to dalo do znenia a chcem sa ešte spýtať, 

že či fakt netreba pritom po B) zrušuje, že k akému dátumu sa to zrušuje. Ďakujem veľmi pekne." 

starostka: "Tak po správnosti má byť "je oprávnená starostka. Áno, nech sa páči, p. 

Zimmermann:" 

p. Zimmermann, ved. OOPaM: “Čisto z právneho hľadiska je tam správne aj starostka, v 

predošlých vetách pojednávame o tom, že zamestnanec matriky, ktorý vyhodnocuje, či sa jedná o 

človeka, ktorý  spĺňa tie podmienky oslobodenia alebo nie. Čiže, vlastne on to musí premyslieť, 

že či je tam taký človek, alebo nie a môže od neho žiadať to čestné vyhlásenie, keby mal také to 

podozrenie. Aj starostka môže v tomto prípade oslobodiť. Môže to byť špecifický  prípad, osoba 

s veľkou zásluhou pre našu mestskú časť, príde sobášiť a pri tej príležitosti sa jej odpustí tento 

príspevok. Aby sa pamätalo aj na situáciu, ktorá by mohla  teoreticky nastať. Nepredpokladáme, 

že to bude bežné, ale čo keď náhodou."  
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starostka: "Ďakujem veľmi pekne, ešte pán doktor, ešte sa mi vyjadrite ku tomu dátumu."  

p. Zimmermann, ved. OOPaM: "Čisto z právneho pohľadu ohľadu máme tu dve uznesenia, teda  

dve časti uznesenia, po a) je to schvaľovanie  bodov 1-4. a po b) zrušovanie. A na záver je 

"uznesenie nadobudlo účinnosť dňom 1. 4. 2023. Čiže obidve tieto 2 časti uznesenia nadobúdajú 

naraz účinnosť 1. 4.2023."  

p. Bernát, poslanec MZ: "Čiže dá sa to z právneho hľadiska, že môže naraz nadobúdať účinnosť 

?"  

p. Zimmermann, ved. OOPaM:"Áno, lebo jedno zaniká, druhé ho nahrádza."  

p. Bernát, poslanec MZ: "Ja len preto sa pýtam. Zimmermann na rade ste to pripomienkovali, že  

30- teho má skončíť, ale  je to vlastne, keď k 1. 4. obidve,  jedno stráca účinnosť, druhé vzniká 

jeho účinnosť, tak je to právne správne podľa môjho názoru.“  

p. Bernát, poslanec MZ: "Dobre, ak je to podľa vášho názoru, ja dám na odborný aparát. P. 

Zimmermann :"Lebo mohlo by byť napísané, že 23 59 posledného dňa, čiže 31.3. zaniká a vzniká 

od 00.00  1. 4. ale to je tak asi veľmi presné.  Nezvykne sa to do takýchto predpisov dávať. " 

 p. Bernát, poslanec MZ: "Ja mám  skúsenosti opačné, takže práve preto. Dobre, keď  tak to stačí 

dobre ďakujem, viete my poslanci schvaľujeme to a ja nechcem, aby mi niekto povedal, že neviem 

čo. Ja nie som právnik.“ 

p. Zimmermann, ved. OOPaM: „V jednom momente sme prijali uznesenie a tým istým 

momentom sme to staré zrušili. Aby nebolo potrebné povedať, v ktorý moment presne, tak je to 

ten deň.“ 

p. Bernát, poslanec MZ: “Stačí mi to tak, máme to takto vysvetlené." Ďakujem pekne."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, pokiaľ nemá nikto pripomienky, poprosím prednesenie návrhu 

na uznesenie predsedom návrhovej komisie.“  

Návrhová komisia:" Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a § 14 ods. 3 zákona 

č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov po a) schvaľuje po 1. výber 

príspevku od snúbencov na úhradu zvýšených nákladov za služby spojené s výkonom sobášneho 

obradu mimo úradne určenej miestnosti (Smetanova 4 Košice matričnom obvode matričného 

úradu Košice-juh vo výške 200 EUR za sobášny obrad po 2. výber príspevkov od snúbencov na 

úhradu zvýšených nákladov za služby spojené s výkonom sobášneho obradu v úradne určenej 

miestnosti (Smetanova 4, Košice) v dňoch a časoch mimo schváleného plánu sobášnych obradov 

na príslušný kalendárny rok v pôsobnosti matričného úradu Košice-juh ak aspoň 1 zo snúbencov 

má trvalý pobyt v matričnom obvode matričného úradu Košice-juh vo výške 100 EUR za sobášny 

obrad, po 3. výber príspevku od snúbencov na úhradu zvýšených nákladov za služby spojené s 

výkonom sobášneho obradu v úradne určenej miestnosti (Smetanova 4 Košice) v dňoch a časoch 

mimo schváleného plánu sobášnych obradov na príslušný kalendárny rok v pôsobnosti matričného 
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úradu Košice Juh ak ani jeden zo snúbencov nemá trvalý pobyt v matričnom obvode matričného 

úradu Košice-juh vo výške 150 EUR za sobášny obrad, po 4) oslobodenie od výberu príspevkov 

v prípade, ak sa sobášny obrad vykonáva v byte, dome, v nemocnici alebo inom vhodnom priestore 

v matričnom obvode matričného úradu Košice-juh pokiaľ je jeden zo snúbencov držiteľom 

preukazu ŤZP, je pripútaný na lôžko alebo sa z vážnych zdravotných dôvodov (nie však z dôvodu 

infekčnej choroby nemôže dostaviť do úradne určenej miestnosti na vykonanie sobášneho obradu 

v prípade pochybnosti príslušného matrikára o splnení podmienok na oslobodenie je jeden zo 

snúbencov povinný vyhotoviť písomné čestné vyhlásenie o skutočnostiach zakladajúcich dôvod 

na oslobodenie od výberu príspevkov, oslobodiť od výberu príspevkov s prihliadnutím na závažné 

skutočnosti v konkrétnom prípade je oprávnená aj starostka, po b) zrušuje uznesenie číslo 19 z 3. 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh zo dňa 31. 3. 2015 o úhrade 

zvýšených nákladov za služby spojené s výkonom sobášneho obradu mimo úradne určenej 

miestnosti v pôsobnosti matričného úradu Košice-juh. Uznesenie nadobúda účinnosť dňom 1. 4. 

2023."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, poprosím hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 16  

Číslo bodu: 12 

Návrh na úhradu zvýšených nákladov za služby spojené s výkonom sobášneho obradu 

v pôsobnosti Matričného úradu Košice – Juh. 

starostka: „Za 10, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem tento návrh prijatý bol."  

K bodu 13 : Návrh Všeobecne záväzného  nariadenia MČ Košice – Juh č. 1/2023, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie MČ Košice – Juh č. 4/2015 – Trhový poriadok 

trhovísk Mestskej časti Košice - Juh   

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Prejdeme k bodu číslo 13 Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mestskej časti 

Košice-Juh číslo 1/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Mestskej časti 

Košice-Juh č. 4/2015 Trhový poriadok trhovísk Mestskej časti Košice-Juh, ktorý ste dostali podľa 

predloženého návrhu. Tento návrh bol prerokovaný - na Komisii výstavby životného prostredia, 

dopravy a verejného poriadku a regionálneho rozvoja pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti 

Košice-Juh 22. 2. 2023, ktorá odporučila predložiť materiál na prerokovanie a schválenie. Tak isto 

bol prerokovaný aj na miestnej dňa 28. 2. 2023, takisto miestna rada odporučila prerokovať tento 

návrh na najbližšom zasadnutí miestneho zastupiteľstva. Na schválenie VZN potrebujeme 

potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny prítomných poslancov. Nech sa páči, otváram rozpravu.  Do 

rozpravy sa nikto nehlási, poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia predsedom 

návrhovej komisie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa ustanovenia § 3 

ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 
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ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov po a) uznáša sa na Všeobecne záväznom nariadení Mestskej časti Košice-Juh číslo 

1/2023 ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Mestskej časti Košice-Juh číslo 

4/2015 Trhový poriadok trhovísk mestskej časti Košice-juh, po b)  splnomocňuje starostku na 

vydanie úplného znenia Všeobecne záväzného nariadenia Mestskej časti Košice-Juh číslo 4/2015 

Trhového poriadku trhovísk Mestskej časti Košice-Juh, tak ako to vyplýva zo zmien a doplnkov 

uvedeného nariadenia."   

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 17  

Číslo bodu: 13 

Návrh Všeobecne záväzného  nariadenia MČ Košice – Juh č. 1/2023, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie MČ Košice – Juh č. 4/2015 – Trhový poriadok trhovísk Mestskej 

časti Košice - Juh   

starostka: „Za 9, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu 14: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia MČ Košice – Juh č. 2/2023 

o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území  Mestskej časti 

Košice – Juh  

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Prejdeme k bodu 14, bod číslo 14 je Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mestskej 

časti Košice-Juh číslo 2/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 

území Mestskej časti Košice Juh. Takisto tento materiál ste dostali, bol prerokovaný aj na komisii 

výstavby životného prostredia, dopravy, verejného poriadku a regionálneho rozvoja pri Miestnom 

zastupiteľstve Mestskej časti Košice-Juh. Komisia odporučila tento materiál predložiť na 

rokovanie na najbližšie zastupiteľstvo a takisto bol prerokovaný aj na Miestnej rade Mestskej časti 

Košice-Juh, ktorá odporučila tento materiál prerokovať. Tak isto v rámci desaťdňovej zákonnej 

lehoty k návrhu všeobecne záväzného nariadenia neboli vznesené žiadne pripomienky. Na 

schválenie všeobecne záväzného nariadenia je potrebný súhlas trojpätinovej väčšiny všetkých 

prítomných poslancov. Nech sa páči otváram rozpravu k tomuto bodu. Pán poslanec Hlinka, máte 

slovo, nech sa páči.“  

p. Hlinka, poslanec MZ :"Ďakujem za udelenie slova, mne chýbalo v tomto návrhu spomenuté, 

že kto skontroluje dodržiavanie týchto prevádzkových hodín, a čo sa stane, ak sa zistí prípadné 

nedodržiavanie, čo z toho bude vyplývať pre ten subjekt a či máme vôbec kompetenciu niečo 

podniknúť."  

starostka: "Ďakujem pekne, tu by som poprosila  pani inžinierku Horákovú.“   

p. Horáková, ved. ORRaBP: "Vážené poslankyne, poslanci a pani starostka. Ja by som len toľko 

k tomu chcela povedať, že vlastne táto kompetencia nám bola zverená mestom. Doteraz to robilo 



Zápisnica zo 4. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 21.03.2023  Strana 31 z 46 
 

mesto Košice a vlastne k termínu 1.4 sa ruší pôsobnosť mesta a prechádza na mestské časti, čo sa 

týka dozoru a sankcií , tak vlastne ide o to, že práve teraz, nám umožňuje zvýšenú tú kontrolu, 

môže ju zabezpečovať mestská polícia alebo mestská časť, s tým, že budú poverené osoby, ktoré 

túto kontrolu môžu vykonávať. A pokuta za nedodržiavanie tých prevádzkových hodín, vlastne 

ide o to, že je to v zmysle zákona 401, kde sa vlastne hovorí o tom, o sankciách a priestupkoch v 

zmysle zákona 401. Neviem aká výška sankcií je za nedodržanie, neviem povedať, viem sa na to 

pozrieť, ale je vlastne možnosť tým pádom regulovať trošku tú podnikateľskú činnosť. My doteraz 

sme vlastne brali ako keby na vedomie tie prevádzkové hodiny a museli byť v súlade s mestským 

nariadením. Teraz musia byť v súlade s našim nariadením, to znamená, že my môžeme akonáhle 

dostaneme oznámenie o prevádzkových hodinách vieme komunikovať s podnikateľom a ho 

upozorniť, že je v rozpore. Čiže, on je povinný do 5-10 dní musí nahlásiť zmenu prevádzkových 

hodín alebo keď otvára prevádzku.  Môže to byť nejaký príjem pre mestskú časť. Nie je to príjem 

štátu, je to náš príjem."  

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči pán Očkaják."  

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za slovo, ja by som chcel pri tejto príležitosti využiť 

to, že tu pán Pusta z mestskej polície. Na nedávnej predchádzajúcej komisii  bola taká pripomienka 

od člena neposlanca pána Egryho, ktorý býva na Ludmanskej, ohľadne hluku zariadenia diskotéky 

Boba a vtedy sme poprosili mestskú políciu o nejaké štatistiky, počet hlásení od ľudí, čí narušuje 

sa tam nočný poriadok, tak či náhodou, keď sa dá využiť táto príležitosť na zastupiteľstve, či by 

nám nejaké štatistiky mohol podať p. Pusta, resp., či ich má. Ak ich má, mohol by predstúpiť, ak 

nie, tak počkáme."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, mám tu pána veliteľa stanice p. Pustu, len v skratke sa nám 

vyjadríte, či máme štatistiky a pokiaľ, tak potom som na najbližšie zastupiteľstvo." 

p. Pusta, mestská polícia :"Dobrý večer prajem, vážená pani starostka, vážené zastupiteľstvo 

štatistiky samozrejme, že vedieme, vedieme tam aj kontrolnú činnosť, je tam plánovaný kontrolný 

mechanizmus. Plánujeme to hlavne vtedy, kedy je to aktuálne,  piatok, sobota, to sú také najhoršie 

dni. Boli tam zaregistrované priestupky nie vo vnútri nebolo treba tam ísť štátnou políciou, tam 

treba robiť iné opatrenia zamerané na alkohol, ale vo vonkajších priestoroch sme registrovali 

takéto porušenie aj rušenie nočného kľudu, aj znečistenie verejného priestranstva a boli tiež riešené 

podľa Trestného zákona.  Štatisticky môžeme povedať za rok 2022 bolo okolo 50 priestupkov."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne. Pán poslanec Blanár nech sa páči.“ 

p. Blanár, poslanec MZ "Ja by som len chcel doplniť tú požiadavku z predchádzajúcej komisie. 

To bola jedna požiadavka na mestskú políciu a druhá bola, aby sme skúsili preveriť a opýtať sa 

písomnou formou domu seniorov.  Ako to oni vnímajú, koľko krát oni podávali nejaký podnet, 

pretože pán Egry sa vyjadroval, že x krát tí seniori sa sťažujú, im to vadí, tak máme nejakú 

informáciu v rámci domu seniorov, nejaký výstup ?  Oslovil niekto vedenie, že či naozaj je to tak, 

alebo len jednoducho ľudia povedali." 
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starostka :"Tá požiadavka bola vznesená na komisii výstavby p. Horáková ?  

p. Horáková, ved. ORRaBP: „Nemáme výstup od nich, ale tak sme sa dohodli, že ja si pamätám, 

že vlastne necháme tú prevádzku ešte jednu sezónu, že si ju predvoláme na komisiu a že vlastne 

zistíme, že či ten problém bude pretrvávať alebo nebude pretrvávať. Boli rôzne názory, nechať a 

vylúčiť tú  časť z tej centrálnej mestskej zóny, lebo to je jediná prevádzka, ktorú máme takúto 

prevádzku, pretože ostatné spadajú do toho obdobia buď do 12.00 alebo do 10.00 hod. Keby sme 

my posunuli tú prevádzku do bežnej prevádzkovej doby, lebo je osobitná a bežná prevádzková 

doba, tak ju vlastne zlikvidujeme. Tak sme sa dohodli tak, že vlastne si ju zavoláme, lebo nie je 

problém prevádzka, ona má dodržané všetky normy a pravidlá, čo sa týka hygienických predpisov. 

Problém sú ľudia, ktorí sú vonku. Toto je najväčší problém. Mám veľkú obavu, že keby sme z 

tohto dôvodu zrušili prevádzku, tak vlastne nás môže napadnúť na súde.“ 

starostka: "Tu by som Vás chcela požiadať, aby sme oslovili domov dôchodcov, nech sa nám 

vyjadria písomnou formou, aby sme to vedeli zdokladovať a tak isto aj mestskú políciu písomnou 

formou, koľko bolo hlásení z okolia o narušenie nočného kľudu.“  

Horáková, ved. ORRaBP: "My sme si mysleli, boli aj také názory, že v zahraničí to tiež tak 

funguje a v podstate nie je problém. Tam sa o druhej posadia policajti a proste už sú tak naučení 

tí ľudia, že vedia, že je tam dozor a že to nebudú robiť a sa rozídu. Tak možno aj to, že koľko tých 

blokových pokút vieme tým mladým ľuďom dať, lebo keď každú chvíľu zaplatí 10 EUR, tak si to 

rozmyslí.“ 

p. Blanár, poslanec MZ: "Toto VZN bude nástroj na to, aby sme s danými  podnikateľmi mohli 

rokovať, takže berme to tak, že treba to určite schváliť, som za, všetkými desiatimi a do budúcnosti 

ho vieme kedykoľvek otvoriť a ak naozaj budeme rokovať u Vás pani starostka alebo u nás na 

komisii s nejakým  subjektom a sa nedohodneme, tak toto VZN nám umožňuje jednoducho 

prehodnotiť jeho otváracie hodiny. Takže, berme to tak kolegovia, určite je to lepšie,  v 

predchádzajúcom období tu boli požiadavky mestskej časti, aby túto kompetenciu pustilo mesto 

na mestské časti, takže ja to vítam, ďakujem."  

starostka :" Ďakujem pekne, pokiaľ sa nikto nehlási do rozpravy, poprosím návrhovú komisiu o 

prednesenie návrhu na uznesenie, nech sa páči.“  

Návrhová komisia :"Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa ustanovenia § 3 

ods. 4 písm. g) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 

ustanovenia § 14 ods. 3 písm. a) zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších 

predpisov po a) uznáša sa na Všeobecne záväznom nariadení Mestskej časti Košice-Juh číslo 

2/2023 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území Mestskej časti 

Košice-Juh."  

starostka :"Ďakujem vám pekne, nech sa páči hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 18  
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Číslo bodu: 14 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia MČ Košice – Juh č. 2/2023 o pravidlách času predaja 

v obchode a času prevádzky služieb na území  Mestskej časti Košice – Juh  

starostka: „Za 9, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“ 

K bodu 15: Náplň činnosti komisií  Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh na volebné 

obdobie 2022-2026 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Pristúpime k bodu číslo 15 ktorým je Náplň činnosti komisií Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh na volebné obdobie 2022 až 2026. Predsedovia jednotlivých komisií 

miestneho zastupiteľstva spracovali náplň činnosti pre svoje konkrétne komisie, ktorými sa určujú 

a vymedzujú úlohy náplne ich práce v súlade s poslaním tej komisie a potrebami mestských častí. 

Po ich prerokovaní a odsúhlasení v miestnom zastupiteľstve sa budú nimi komisie riadiť a napĺňať 

svoje vymedzené úlohy.  Miestna rada na svojom zasadnutí dňa 28. 2. 2023 prerokovala tento 

materiál a odporučila ho predložiť na rokovanie na najbližšom zasadnutí miestneho zastupiteľstva. 

Nech sa páči otváram rozpravu. Nech sa páči pán poslanec Očkaják.“  

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem veľmi pekne, za komisiu výstavby by som chcel niečo 

povedať. Tá náplň činnosti bola odovzdaná v súlade so zákonom aj s dátumom, je zverejnená na 

webe, máme tam cca 27 bodov. Ja by som chcel poprosiť aj ostatných poslancov, aby, ak majú 

čas, aby niekedy prišli ako hostia na našu komisiu, kde ak prejednávame rôzne investičné zámery, 

vedeli by prispieť nejakými svojimi pripomienkami, prípadne, približne viem, kto v akej časti býva 

tak navrhujem, aby sme do budúcna, Vám môžem poslať materiál, preposlať a vyjadriť sa čo sa 

týka dopravnej situácie a takýchto vecí. Ďalej do budúcna by som prijal, aby sme ako komisie 

medzi sebou spolupracovali nejakým spôsobom, snažíme sa zapájať predsedníčku sociálnej 

komisie, aby sa zúčastnila  rôznych investičných výjazdov. Ďalej som rád, že som dostal tú 

možnosť viesť túto komisiu, myslím si, že máme veľmi dobré zloženie, neposlanci a poslanci pán 

Blanár a p. Breicha, s ktorými som spolupracoval posledné 4 roky v predchádzajúcej komisii a 

myslím si, že máme spoločný zámer - rozvoj mestskej časti a naozaj dať priestor tým najlepším 

projektom. Čo sa týka toho programu, ak máme nejaký investičný zámer, tak sa naozaj snažíme, 

aby tí  investori, niečo dali dodatočne pre mestskú časť. Tzn., nejaké tie uzamykateľné kontajnery, 

alebo tie kontajnery do zeme, ďalej nejaké schodiská sa opravili, takže, nie je to len o tom, že 

stavať, ale aby to bolo čo najviac výhodné aj pre mestskú časť, takže koľko. Ešte tak na odľahčenie, 

keď počúvam, pán zástupca hovorí o tých strechách, tak možno má nejakú stavebnú firmu. Aby 

sme nesedeli len tak vážne, tak na záver. Ďakujem pekne, držte palce našej komisii."  

starostka: "Ďakujem pekne, tu by som chcela podotknúť, kľudne si môžete urobiť aj komisie 

vonku, v teréne, že či na Športovo zábavnom areály na Alejovej ulici. alebo napr. v spoločensko 

relaxačnom centre, čo sa týka kultúry a potom výstavby aj v našich uliciach a sociálna komisia, 

takisto máme čo robiť. Pripomienky, návrhy, poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu.“ 
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Návrhová komisia :"Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 písm. n) 

§ 15 ods. 3 zákona Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov určuje a vymedzuje náplň činnosti komisie miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh na volebné obdobie 2022 až 2026 v zmysle predložených návrhov."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 19  

Číslo bodu: 15 

Náplň činnosti komisií  Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh na volebné obdobie 2022-

2026 

starostka: „Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, tento návrh prijatý bol.“.“ 

 

K bodu 16: Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe 

k informáciám za II. polrok 2022 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Prejdime k bodu 16 a tým je Informácia o poskytnutí údajov v zmysle zákona o 

slobodnom prístupe k informáciám za 2. polrok 2022,  ktorá je predkladaná na miestne 

zastupiteľstvo v polročných intervaloch na základe uznesenia číslo 86/A schváleného na 14. 

zasadnutí miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice Juh dňa 27. 1. 2001. Poukazujem na 

obsah informácie, nech sa páči, otváram rozpravu k tomuto bodu. Ďakujem, poprosím navrhnú 

komisiu o prednesenie návrhu.“ 

Návrhová komisia :"Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh na základe uznesenia číslo 

86/A schváleného na 14. zasadnutí miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh dňa 27. 1. 

2001 berie na vedomie Informáciu o poskytnutí údajov v zmysle zákona o slobodnom prístupe k 

informáciám za 2. polrok 2022.“ 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte.“  

Hlasovanie č. 20  

Číslo bodu: 16 

Informácia o poskytnutí údajov v zmysle Zákona o slobodnom prístupe k informáciám za II. 

polrok 2022 

starostka: “Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, tento návrh prijatý bol.“ 

 

K bodu 17: Informácia o zmene č. 23, č. 24, č. 25 a č. 26 Organizačného poriadku 

Miestneho úradu MČ Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Presúvame sa k bodu číslo 17 Informácia o zmene číslo 23, 24, 25 a 26 Organizačného 

poriadku Miestneho úradu Mestskej časti Košice-Juh. Podrobnosti sú uvedené v materiáli s 

písomným zdôvodnením zmien, ktoré si vyžiadali potreby prevádzky miestneho úradu. Miestna 
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rada uvedený materiál prerokovala a odporúčala ho predložiť na prerokovanie na dnešné 

zastupiteľstvo. Nech sa páči otváram rozpravu.  Pán poslanec Bernát, nech sa páči, máte slovo.“ 

 

p. Bernát, poslanec MZ: "Ďakujem pani starostka, v 1. rade ďakujem za vyčíslenie finančného 

dopadu jednotlivých zriadených pracovných pozícií, aby sme si vedeli ako poslanci zahlasovať 

alebo nezahlasovať, resp. zobrať alebo nezobrať na vedomie, lebo toto neschvaľujeme. Chcel by 

som sa spýtať, je tu pracovná pozícia správa objektov, čo sa týka informácie má trošku prekvapilo, 

že v organizačnej štruktúre je v priamej riadiacej kompetencii starostu, tak by som chcel poprosiť 

pani starostku vysvetliť, že prečo je tu, lebo ja si myslím, že by sa to hodilo pod nejaké oddelenie, 

ktoré je na úrade určite, že prečo je to takto a k ostatným pracovným pozíciám, prajem 

zamestnancov veľa entuziazmu do ich práce, moje dnešné hlasovanie bude, aké bude, podľa toho 

sa budeme pozerať, či budeme mať viacej projektov, ako bolo spomenuté, atď.. A potom možno 

po čase zmením svoj názor a poviem, že áno, tieto zmeny mali rozhodne význam a zmysel. 

Ďakujem.“ 

starostka: "Ďakujem za vašu pripomienku pán poslanec Bernát, k tomu sa  musím vyjadriť, čo sa 

týka funkčnosti úradu, z toho dôvodu je správa objektov podo mňa, aby najfunkčnejšie to 

fungovalo, najviac fungovalo. Tento organizačný poriadok bol aktuálny asi ku konci roka 2022, 

resp. začiatok januára prelom  januára momentálne, ale niektoré pracovné pozície nie sú obsadené 

z toho dôvodu, že referent pre styk s médiami dal nám ku 1. marcu výpoveď, takže táto pracovná 

pozícia nie je obsadená, ani ju nemienime ku dnešnému dňu obsadiť z toho dôvodu, že na to nie sú 

financie. Čo sa týka projektového manažéra ku 1. aprílu ho presúvame na referentské miesto 

kultúry, takže aj tam sa bude šetriť, zároveň sa bude robiť aj kultúra aj projekty. Dúfam, že moja 

odpoveď je dostačujúca. Pokiaľ nemá niekto pripomienky, nech sa páči pán poslanec Blanár.“ 

p. Blanár, poslanec MZ :"Tak, ako som sa včera vyjadril, tak aj teraz naozaj akceptujeme, to je 

úplne vo vašej kompetencii, riadite si aj manažérsky úrad, takže, uvidíme, čas ukáže, čo v podstate 

bolo dobré rozhodnutie, čo nie, prípadne, čo zmeníte možno aj sami po roku. Dajme tomu, ja 

môžem povedať len to, že neviem v Košiciach o mestskej časti takejto veľkej ako sme my, ktorá 

funguje bez prednostu, takže je to vaše rozhodnutie, ale myslím si, že časom prídete k tomu záveru, 

že jednoducho treba toho asi prednostu na 8 hodinový úväzok, aby to manažoval, to je môj osobný 

názor. Preto ja  dnes sa zdržím, ale to moje rozhodnutie nijako neovplyvní Vaše rozhodnutie. 

Ďakujem."  

starostka:" Ďakujem veľmi pekne, do budúcna určite rátam s prednostom, lebo je tej práce naozaj 

dosť, aj organizačných zmien aj kontaktu s vedúcimi zamestnancami je potrebný prednosta, ale z 

dôvodu šetrenia momentálne sa snažíme fungovať tak, ako fungujeme. Uvidíme, čo nám prinesie 

najbližšie obdobie a podľa toho sa rozhodneme. Pokiaľ nikto nemá žiadne pripomienky poprosím 

o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a 

podľa § 14 ods. 3 zákona Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov berie na vedomie Informáciu o zmene číslo 23 číslo 24 číslo 25 a číslo 26 

Organizačného poriadku Miestneho úradu Mestskej časti Košice-Juh." 
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starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte." 

Hlasovanie č. 21  

Číslo bodu: 17 

Informácia o zmene č. 23, č. 24, č. 25 a č. 26 Organizačného poriadku Miestneho úradu MČ 

Košice – Juh 

starostka: „Za 4, proti 0, zdržalo sa 5, konštatujem tento návrh na vedomie prijatý nebol.“   

 

K bodu 18: Delegovanie poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice Juh do 

rád škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Košice 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Ďakujem veľmi pekne, ideme ďalej. Nasleduje bod číslo 18 je Delegovanie poslancov 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh do rád škôl a školských zariadení v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Košice. Ku tomu bodu by som sa chcela vyjadriť. Požiadala som 

predsedov klubov, aby nominovali svojich poslancov do rád škôl a školských zariadení, čo sa aj 

stalo. Dnešným dňom som dostala tieto nominácie do e-mailu. Budeme to posúvať na mesto Košice 

a na najbližšom mestskom zastupiteľstve budeme predkladať tento návrh o doplnenie do týchto rád 

škôl. Nech sa páči pán poslanec Blanár.“  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo, my sme si to včera vysvetlili, tak beriem samozrejme 

tento materiál, že sa možno zíde, ale asi už bude neskoro bude po funuse, ale ok, v poriadku, ak by 

sa pán primátor rozhodol nepodpísať uznesenie, ktoré bolo prijaté minulý týždeň na meste, tak 

určite toto by mala byť pomôcka a signál na mesta, že mestská časť si želá obsadzovať rady 

materských škôl a základných škôl na území mestskej časti poslancami miestnymi, keď majú 

záujem pracovať. Nie je to povinné, nie je to platené, je to jednoducho na zvážení poslancov, takže 

beriem to v podstate, len chcem upozorniť, že na základných školách sú 4 miesta do rady školy za 

zriaďovateľa na materských školách, 3 miesta, materiál, ktorý mám, dostali ste to mestskí poslanci, 

je to presne tabuľka vypísaná, ktorú ste odsúhlasovali. Ja len chcem upozorniť, že ak tento materiál 

prijmeme, tak napr. na Staničnú, aby ste sa dohodli a vyrozumeli sa, dúfam, že je to tak, že je to 

dohodnuté, napr. na staničnú v materiáli, ktorý v meste bol prijatý sú štyria poslanci, resp. traja 

mestskí poslanci, je to pani  starostka a Vilo Knap, p. Géci. Ostalo tam jedno miesto voľné, ktoré 

bolo obsadené zriaďovateľom, tzn. zástupcom magistrátu. My sme do tohto návrhu dali návrh p. 

Breichu, toto prešlo minulý týždeň a v tomto návrhu, ktorý máme tu tak dnes, je aj kolegyne 

Lévyová.  Ak to máme dnes odsúhlasiť a ak to má byť následne preberané na meste, tak je tam už 

veľa ľudí, čiže ak chceme to urobiť vy ako mestskí poslanci, máte prednosť samozrejme. Aby ste 

išli s tým, že niekto z Vás jej uvoľní miesto. Lebo nemôžme požadovať, nárokovať si, aby miestny 

poslanec bol nominovaný do rady školy a aby mestský poslanec bol stiahnutý.  Čiže, ak sa 

dohodnete, tak sa dohodnite medzi sebou alebo sa dohodnite, že p. Géci sa vzdá toho miesta. Len 

to chcem povedať, ja som sa snažil kolegov z môjho klubu obsadzovať tak do rád, aby som v 

podstatne neohrozil žiadne miesto, kde sa nanominoval mestský poslanec. Len, aby sme to brali na 

úvahu, že ak to príde na mesto, treba jednať, buď vy medzi sebou, kde ste vy, v ktorých radách 



Zápisnica zo 4. rokovania MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 21.03.2023  Strana 37 z 46 
 

alebo s kolegami mestskými poslancami. Lebo naozaj vždy to bol tak zaužívaný systém, že v 1. 

kole sa obsadzovali tieto rady - poslanci mesta, v  2. kole kde ostali miesta voľné miestni poslanci 

a kde ostali neobsadené miesta až následne išli zamestnanci magistrátu.  Staronové vedenie mesta 

nejakým spôsobom ignoruje to a  teraz  je okolo toho chaos. Na to chcem upozorniť, že bude sa 

treba dohodnúť, keď ešte vôbec nejaká debata na túto tému bude v meste."  

starostka: "Tu som aj dostala informáciu, že v minulosti nás mesto Košice oslovovalo, koho 

navrhujeme z miestnych poslancov. Tentokrát to nebolo urobené, takže len  z toho dôvodu takýto 

návrh, aby sme to mohli predložiť na meste, že títo poslanci naši majú záujem o rady škôl. Nech 

sa páči pán poslanec Očkaják.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem za  slovo, ja by som sa iba rád opýtal, v tom  materiáli, 

ktorý nám prišiel o nomináciách, nevidel som tam Základnú školu Požiarnická.  Tak, neviem, prečo 

tam nebola. Respektíve, toto je ten materiál, ktorý má p. Blanár, na základe neho vieme, že  je taká 

možnosť, ale ZŠ Požiarnická som tam nevidel. Erich, nevieš prečo ?" 

p. Blanár, poslanec MZ: "Ja hovorím ešte raz, nie som mestský poslanec, ale minimálne dvaja 

mestskí poslanci sú tu, tretí tu bol tiež. Tento materiál bol do zastupiteľstva daný, ja ho mám vďaka 

kolegom z mesta. ZŠ Požiarnická - v meste bol tento návrh – 1. miesto Miloš Hnát, druhé miesto 

Marcel Vrchota, tretie miesto Peter Múdry, štvrté miesto Anna Súkeníková. Čiže, preto tam nebolo 

voľné miesto. Ten materiál nie je tajný, ten materiál mali traja ľudia v tejto miestnosti, mali ho ako 

pracovný materiál."  

Očkaják, poslanec MZ: "Dobre, ďakujem."   

starostka: "Dobre, poprosím vás o prednesenie návrhu na uznesenie predsedom návrhovej 

komisie.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 14 ods. 3 zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a podľa 

§ 25 zákona č. 596/2003 Zb. zákonov o štátnej správe v školstve a v školskej samospráve a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov odporúča mestskému zastupiteľstvu 

v Košiciach a mestu Košice delegovať do rád škôl a školských zariadení ktorých zriaďovateľom je 

mesto Košice týchto poslancov miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-juh Základnej škole 

staničná 13 Košice Ing. Ladislav Breicha,  a Ing. Jana Lévyová, Základná škola Gemerská 2 Košice 

Ing. Juraj Tobák a doktorka Soňa Ivančová, PhD. Základná škola Užhorodská 39 Košice Ing. 

Roman Nagy a Mgr. Adam Očkaják, Základná škola Požiarnická 3 Košice Mgr. Adam Očkaják, 

Materská škola Miškovecká  20 Košice Ing. Jozef Bernát, Materská škola Oštepová 1 Ing. Erich 

Blanár a Ing. Ladislav Breicha, Materská škola Palárikova 22 Košice Ing. Radovan Sušila, 

Materská škola Palárikova 22 Košice Ing. Jana Lévyová, Materská škola Smetanova 11 Košice 

Ing. Juraj Tobák a doktorka Soňa Ivančová, Materská škola Óvoda s výchovným jazykom  

maďarským Žižkova 4 Košice Ing. Ladislav Breicha, jazyková škola Užhorodská 8 Košice Ing. 

Jozef Bernát a Mgr. Adam Očkaják."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne poprosím o hlasovanie."  

Hlasovanie č. 22  

Číslo bodu: 18 
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Delegovanie poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice Juh do rád škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Košice 

starostka: „Ďakujem veľmi pekne, za 9 poslancov, proti 0, zdržal sa 0, konštatujem tento návrh 

prijatý bol.“ 

K bodu 19: Návrh na nadviazanie partnerskej spolupráce s novým partnerským mestom 

na Ukrajine v roku 2023 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Vážené poslankyne, vážení poslanci, pokračujeme bodom číslo 19 dnešného 

rokovania a to je Návrh na nadviazanie partnerskej spolupráce s novým partnerským mestom na 

Ukrajine v roku 2023. Ku tomuto bodu by som chcela vám oznámiť, že nás požiadala, resp. 

komunikovali sme s pánom E. B., ktorý má styky s Ukrajinou ohľadne nadviazania nejakej 

partnerskej spolupráce a z nášho rokovania vysvitlo, že budeme potrebovať mať delegovanú osobu, 

ktorá sa bude venovať aj tejto problematike. Z môjho návrhu bolo, aby sme okrem mňa ako osoby 

starostky, navrhli jedného poslanca z klubu Tím Juh a z druhého klubu Košickí Južania. Tam by 

som poprosila pána poslanca Očkajáka, aby pripravil návrh na uznesenie. Nech sa páči, ešte k tomu 

rozpravu otváram. Nech sa páči pán poslanec Hlinka.“ 

p. Hlinka, poslanec MZ: „Ja som nebol v tejto časti včerajšieho rokovania, ďakujem za slovo, 

vážení kolegovia, máme vytipované, aké mesto v prípade by to malo byť  a čo sa očakáva od tejto  

partnerskej spolupráce s novým mestom na Ukrajine ? Máme rozbehnutú spoluprácu s obvodom 

Budapešť, ktorá slávila 20 výročie minulého roku. Takže, čo v tejto veci, nebol ani materiál 

priložený, takže nepoznáme bližšie detaily.“ 

starostka: "Práve ku tejto danej problematike potrebujeme mať delegované osoby, ktoré sa budú 

týmto zaoberať. Samozrejme s Budapešťou budeme naďalej spolupracovať, ale radi by sme ako 

mestská časť rozvíjali aj spoluprácu s Ukrajinou aj z toho dôvodu, že sa dajú okrem pomoci 

Ukrajine aj čerpať rôzne finančné prostriedky a externé zdroje. Nech sa  páči pán Očkaják.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ja by som stručne určite, aj p. zástupca niečo k tomu povie, ale vlastne 

mali sme také úvodné prvé jednanie s pánom B., ktorý je poradca predsedu vlády pre cezhraničnú 

spoluprácu, konkrétne s Ukrajinou. To stretnutie prebehlo v rámci nejakých dobrých vzťahov s p. 

K., to stretnutie bolo neplánované, títo ľudia sú v podstate vždy na telefóne a majú kopec 

pracovných rokovaní. To úvodné rokovanie bolo zamerané na podanie prvotných informácií, sú to 

ľudia, ktorí vlastne majú styky na vládu, a chceli by nám pomôcť ako samospráve samostatnej ako 

nejaké nové vízie a projekty. A vzniklo to preto tá Ukrajina, lebo tento pán sa špecializuje vlastne 

na tú zahraničnú spoluprácu s Ukrajinou a konkrétne vie, ktoré mestá ešte tú spoluprácu nemajú, 

tzn. konkrétne nie je zaujímavé mesto Užhorod, ktoré má 10 alebo 15 partnerských miest, ale 

konkrétne vedel by nám poradiť  nejaké mesto, ktoré tú spoluprácu nemá a aký je z toho prínos pre 

juh? Budú sa čerpať z plánu obnovy pre Ukrajinu rôzne eurofondy a je možnosť ako partnerské 

mesto si vymeniť nejakú tú spoluprácu a z tohto čerpania podľa zákona vie čerpať aj  to partnerské 

mesto. Ale to by som predbiehal, to bude vec rokovaní ďalej a určite sme za to tam boli prizvaní, 

ak bude oficiálny čas a dátum zástupkyňa Soňa Ivančová za sociálnu komisiu, prípadne ďalší.  

Takže to je tak na úvod.“  
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starostka: "Ja by som tu chcela informovať poslancov najbližšie stretnutie s pánom B. má sa 

uskutočniť vo štvrtok, čas ešte nie je známy, o ktorej. Keďže pán B.je pracovne vyťažený. Dobre, 

nech sa páči pán poslanec Knap.“ 

p. Knap, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, ja by som doplnil informácie, prvé stretnutie bolo na 

pôde Mestskej časti Košice-Juh, bolo neplánované, pretože pán splnomocnenec vlády pre Ukrajinu 

sa informoval na mestskej časti ako funguje to prijímanie odídencov z Ukrajiny, keďže na starosti 

to má pani Mgr. M. T. , o počte detí, o počte dospelých, ako prebieha celý ten proces ich registrácie 

a z toho dôvodu sme aj využili túto možnosť. On nám navrhol, ak by si mali záujem o takúto 

spoluprácu, tak v prvom rade potrebuje pani starostka a ďalší poslanci, ktorí o to budú mať o 

záujem o takéto poverenie. Bez toho poverenia ani nemôže rokovať s ukrajinským partnerským 

mestom. Na základe toho poverenia bude ponúkať  niekoľkých miest v zmysle spolupráce s 

mestskou časťou Košice-Juh, kde spoločne sa znovu stretneme najprv ako kluby poslancov a 

zvolíme si, ktoré mesto by nám mohlo byť na Ukrajine najbližšie a nie je to len o partnerskej 

spolupráci v zmysle toho, že navštívime mesto a oni navštívia nás, ale práve tak, ako povedal pán 

poslanec Očkaják a pani starostka, je tu možnosť do budúcna a do krátkeho budúcna čerpať zo 

schémy dotácie partnerských miest Ukrajiny a Slovenska a Slovenska ako aj mestských častí. Na 

tých projektoch sa môžeme spoločne podieľať a práve tou osobou je p. Ing. B., ktorý by nám vedel 

v tomto pomôcť. V rámci Košíc by sme boli vlastne prvou mestskou časťou. To by bolo zatiaľ na 

vysvetlenie, ak sú nejaké otázky, kľudne, môžete sa pýtať. Ak sú ďalšie doplňujúce bude to 

oficiálne stretnutie ako spomínala pani starostka vo štvrtok, ale nebude to posledné stretnutie, tých 

stretnutí bude podstatne viac, kým sa veci ujasnia. Kľudne pýtajte sa, zatiaľ toľko." 

starostka: "Ďakujem, nech sa páči pán poslanec Blanár."  

p. Blanár, poslanec MZ: "Ďakujem pekne za informáciu, zhruba mne je jasné, ešte neviem s kým 

chceme byť kamaráti, ale chceme byť kamaráti, Užhorod si myslím, že určite nemá význam, lebo 

mesto Košice je partnerským mestom s Užhorodom, len mi uniká návrh uznesenia, ak by tento bod 

sa volal informácia o nejakom zámere, tak berieme na vedomie informáciu, že vedenie mestskej 

časti chce nadviazať nejakú partnerskú spoluprácu, Ale nemáme dôvodovú správu. Dobre, 

informácie boli podané teraz, ale návrh uznesenia, aký, čo? Ja rozumiem, povedal si Vilo, pani 

starostka potrebuje mandát, aby mohla v podstate hej, čiže toto uznesenie by malo byť vážnejšie 

naformulované. Súhlasíme, splnomocňujeme pani starostku a jedného člena z jedného tímu, z 

druhého.  Čiže, tu by som navrhoval päťminútovú prestávku a poďme navrhnúť nejaké zmysluplné 

uznesenie, pretože mne to nejak uniká, že čo s tým bodom. Ako ho chceme uzavrieť ?"  

starostka: "Samozrejme, súhlasím, ďakujem pán poslanec, navrhujem päťminútovú prestávku, 

prosím hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 23  

Číslo bodu: 19 

Návrh na nadviazanie partnerskej spolupráce s novým partnerským mestom na Ukrajine v roku 

2023 – 5 minútová prestávka 
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starostka: “Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, tento návrh prijatý bol. 19:01 hod. pokračujeme. 

starostka: “Pokračujeme po krátkej prestávke, nech sa páči, poprosím p. poslanca o prečítanie 

návrhu na uznesenie.“ 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, návrh uznesenia Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice-Juh v súlade s § 11 ods. 4 zákona o obecnom zriadení a v súlade s § 14 ods. 3 zákona 

o meste Košice po a) berie na vedomie zámer na nadviazanie partnerskej spolupráce s novým 

partnerským mestom na Ukrajine, za b) poveruje starostku a jedného poslanca jedného poslanca 

za Klub Košickí Južania a jedného poslanca za Klub Tím Juh rokovaním o návrhu na výber nového 

partnerského mesta na Ukrajine a o predbežných podmienkach spolupráce."  

starostka: "Ďakujem pekne, poprosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na uznesenie."  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice - Juh v súlade s § 11 ods. 4 

zákona o obecnom zriadení a v súlade s § 14 ods. 3 zákona o meste Košice po a) berie na vedomie 

zámer na nadviazanie partnerskej spolupráce s novým partnerským mestom na Ukrajine, po b) 

poveruje starostku a jedného poslanca za poslanecký klub Košickí južania a jedného poslanca za 

poslanecký klub Tím Juh rokovaním o návrhu na výber nového partnerského mesta na Ukrajine a 

o predbežných podmienkach spolupráce."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, nech sa páči hlasujte.“  

Hlasovanie č. 24  

Číslo bodu: 19 

Návrh na nadviazanie partnerskej spolupráce s novým partnerským mestom na Ukrajine v roku 

2023 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, tento návrh prijatý bol. Nech sa páči prejdeme k ďalšiemu 

bodu.“  

 

K bodu 20: Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od 

ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28.11.2022 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „V poradí. 20 bodom rokovania je Správa o činnosti miestnej rady mestskej časti 

Košice-juh za obdobie od ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 

28. 11. 2022. Poukazujem na obsah v predloženej správe, má niekto pripomienky alebo otázky k 

danému bodu? Ak nie, poprosím o prednesie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“ 

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa ustanovenia § 11 

ods. 4 zákona Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a podľa ustanovenia § 14 ods. 3 zákona č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov schvaľuje Správu o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za 

obdobie od ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28. 11. 2022." 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, poprosím o hlasovanie.“ 

Hlasovanie č. 25  

Číslo bodu: 20 
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Správa o činnosti Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od ustanovujúceho 

zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28.11.2022 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržalo sa nula, konštatujem, že tento návrh prijatý bol.“  

 

K bodu 21: Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva 

a Miestnej rady Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od ustanovujúceho zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28.11.2022 

______________________________________________________________________________ 

starostka: "Pokračujeme bodom 21 programu rokovania a tým je Správa o plnení úloh 

vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za 

obdobie od ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva konaného 28. 11. 2022. 

Vyhodnotenie plnenia uznesení uložených miestnym zastupiteľstvom je spracované v písomnej 

forme. Otváram rozpravu k danému bodu, nech sa páči. Uzatváram rozpravu. Poprosím o 

prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej komisie.“  

Návrhová komisia: "Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa § 11 ods. 4 zákona 

Slovenskej národnej rady číslo 369/1990 zbierky o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

a § 14 ods. 3 zákona Slovenskej národnej rady číslo 401/1990 Zb. o meste Košice v znení 

neskorších predpisov berie na vedomie správu o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho 

zastupiteľstva a Miestnej rady Mestskej časti Košice-Juh za obdobie od ustanovujúceho zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva konaného dňa 28. 11. 2022." 

starostka: "Ďakujem pekne, prosím hlasujte.“ 

Hlasovanie č. 26  

Číslo bodu: 21 

Správa o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení Miestneho zastupiteľstva a Miestnej rady 

Mestskej časti Košice – Juh za obdobie od ustanovujúceho zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

konaného dňa 28.11.2022 

starostka: "Za 9, proti 0, zdržalo sa 0, konštatujem, tento návrh prijatý bol.“  

 

K bodu 22: Interpelácie poslancov podľa § 25 ods. 4 písm. b) zákona o obecnom zriadení 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Prejdime ku bodu 22, a tým je Interpelácie poslancov podľa ustanovenia § 25 ods. 4 

písm. b) zákona o obecnom zriadení. Rada by som Vám pripomenula, že podľa uvedeného 

ustanovenia sú poslanci oprávnení interpelovať starostu a členov miestnej rady vo veciach 

týkajúcich sa výkonu ich práce. Dodávam, že podľa článku XIII. odseku 1 Rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh poslanec na zastupiteľstve prednáša svoje 

interpelácie ústne alebo podáva písomne. Pri písomnom podaní informuje o obsahu zastupiteľstvo. 

Nech sa pán poslanec Bernát." 

p. Bernát, poslanec MZ: "Ďakujem veľmi pekne. Pani starostka, ja by som chcel mojou 

interpeláciu obrátiť na vás a na facebookovú stránku mestskej časti. V poslednom období na 
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facebookovej stránke mestskej časti sa rozšírilo, viem, že tam bola jedna súkromná reklama, ja to 

nejdem riešiť, lebo tak isto by som mohol riešiť súkromnú reklamu je tam v podstate zdieľanie 

fyzických osôb a ich nejakých tých článkov, čo nepovažujem celkom za správne. Ako bolo 

podotknuté, hoci momentálne už zamestnankyňa nepracuje, ale je tu vytvorené pracovné miesto 

referent pre styk s médiami, myslím si, že referenta pre styk s médiami a komunikáciu nejakú 

masmediálnu alebo ako by som to povedal, neznamená, že idem na FB a niekoho článok 

prezdieľam alebo niečo, ale očakával by som v tomto a dúfam, že sa to posunie, dávam to ako 

veľmi dobrú radu, zoberte to takto,  čiže aby sa zjednala trošku náprava a články sa písali z našej 

strany. Mali sme stretnutia napr., keď tu bol spomínaný pán B. , aby sa nezdieľalo to, čo napísal p. 

B.,  ale, aby sme to my to s hrdosťou povedali, že áno, mali sme to stretnutie s pánom B. a aby 

článok vyšiel z našej strany a nie len prezdieľal v podstate jeho profil. To tiež považujem ja osobne 

za určitú formu teoreticky reklamy. A nechcem tým nikoho ani sa dotknúť, ani pána B. a ani nikoho 

iného, ale tiež to môžeme považovať, tak ako tam bol zmieňovaný Madagaskar park a vzhľadom 

na to, ešte by som chcel vedieť, lebo asi každému z nás poslancov bola zaslaná výzva na zmenu 

komunikácie v online priestore od občianky, ktorá sa dopytovala  e-mailom, keďže mi to prišlo ako 

poslancovi myslím si, že aj ostatným kolegom, nezisťoval som u každého jedného, poprosil by som 

o stručnú informáciu, čo jej bolo odpovedané, aby sme sa aj my vedeli zariadiť poslanci, že aká 

bola odpoveď. Ale viac-menej to súvisí s tou istou interpeláciou, ktorú ja teraz prednášam ako sám 

za seba. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne tak pán poslanec Bernát, kľudne ste mohli prísť za mnou a  

mohli sme si to vydiskutovať túto problematiku aj medzi štyrmi očami, ale samozrejme sme to 

otvorili tu na zastupiteľstve. Nemám s tým problém, na toto som upozornila takisto 

zamestnankyňu, že bola by som rada keby sa písali články zo strany mestskej časti a aby sme 

neprezdieľávali ani profily, resp., aby sme si dávali na tento marketing pozor, čo sa týka odpovede 

občianke, tak sme jej odpovedali, že berieme na vedomie a daná situácia by sa nemala v budúcnosti 

opakovať. Nebolo to vedome a nemám pocit, že to bolo nejaké porušenie, keďže mestská časť má 

propagovať aj veci spoločenského charakteru, ktoré sú prospešné pre obyvateľov Mestskej časti 

Košice-Juh. Takisto jej odpovedala aj pani kontrolórka, takže pokiaľ pani kontrolórka má záujem, 

môžem jej dať slovo. Nech sa páči."  

kontrolórka: "Ďakujem za slovo, občianke som odpovedala, keďže odo mňa žiadala nejaké 

stanovisko, čo si myslím, že je trošičku nad rámec povinnosti kontrolóra, ale našla som si priestor, 

aby  som jej vyhovela. Vo svojom stanovisku som uviedla, ako povedala pani starostka, že dotyčné 

osoby boli upovedomené a upozornené na to, že je vhodné dodržiavať etický kódex zamestnanca, 

ktorý je súčasťou nejakých interných nariadení nášho úradu. To stanovisko som si nezobrala so 

sebou, lebo som si nemyslela, že na to dôjde reč. Taktiež som súhlasila s tým, že je fajn, ak mestská 

časť informuje, v tomto prípade išlo o mamičky a detí, že vznikla nejaká možnosť, ale určite nie s 

tým obsahom, ktorý tam bol prezdieľaný. Tak ako ste povedali, bolo by lepšie, keby bol k  tomu 

iný komentár. Na záver som tam uviedla, že zo svojej pozície si nepripadám kompetentná úplne na 

to, aby som zhodnotila, že či došlo k nejakému závažnému porušeniu hospodárskej súťaže a v 

prípade, ak ona sama má ten pocit, tak nech sa obráti na protimonopolný úrad. Takže asi taká bola 

moja odpoveď z toho, čo som si spomenula, ak je to dostačujúce." 
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starostka: "Nech sa páči pán poslanec Očkaják." 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem pekne, budem stručný. Všetci sme určite unavení, chceme 

ísť domov, ja by som podal interpeláciu od občanov Vojvodská 2-4 parčík osadiť viac košov, 

lavičky sú krivé, čiže, ak je nejaký spôsob vyrovnať tie lavičky. Druhá interpelácia sa týka tiež 

Vojvodská 2-4 zrušili práčovňu, pýtajú sa na dôvod, či práčovňa ešte bude fungovať konkrétne. Je 

to tak, že v rámci tohto objektu Vojvodská mali nejakú práčovňu a je zrušená." 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, momentálne nemám k tomu informácie, budeme odpovedať 

písomne. Nech sa páči, pán poslanec Knap."  

p. Knap, poslanec MZ: "Ja by som len stručne odpovedal. Práčovňa, keď si spomínam, bola 

zrušená pred desiatimi rokmi kvôli nerentabilite. Nebolo to možné utiahnuť z finančných 

prostriedkov mestskej časti. Keď už mám konštatovať, mýlim sa? Nech sa páči p. Ing. 

Zahoranský." 

p. Zahoranský, ved. OEaM:"  Ďakujem za slovo, ja by som len doplnil pána zástupcu. Činnosť 

práčovne zabezpečoval miestny podnik služieb, ktorý túto činnosť ukončil, keďže nebola 

ekonomicky únosná a nevedel to utiahnuť. Boli potom snahy, aby túto činnosť prevzala Mestská 

časť Košice-juh, ale ani Mestská časť nevedela vyčleniť na to finančné prostriedky. Tam si to 

vyžadovalo investíciu zhruba ak si dobre pamätám cez 30 až 40.000 EUR do samotného zriadenia 

vybavenia a následne samozrejme aj prevádzkovanie. A s tým, že vlastne tam to potom hraničilo 

aj s podnikateľskou činnosťou a keby sme chceli to udržať, tak by sme museli aj túto činnosť 

vykonávať a to by bolo pre mestskú časť komplikované. Preto sa rozhodlo, že mestská časť do 

tohto vlastne nepôjde a ukončením činnosti miestneho podniku služieb sa definitívne ukončila aj 

táto činnosť. Ďakujem." 

p. Očkaják, poslanec MZ: "Ďakujem." 

p. Blanár, poslanec MZ: „Ešte jedna vec, doplním. Boli tam hrozné technické podmienky, keď sa 

na to pamätáte. Ak by sme ako mestská časť v tom čase to prevzali po MPS,  tak  stavebné opravy, 

lebo ináč nám to hygiena zatvorila.  Hovorím pravdu?  Takže, ja to vidím asi ako nereálne, pokiaľ 

nenájdeme iné miesto, technicky to nezriadime, nejaký zamestnanec a nenalejeme do toho nejaké 

peniažky. Ak to má byť zaujímavé pre seniorov, už som sa do toho zamotal, je to vaša parketa, tak 

to musí byť pre seniorov  zaujímavé finančne. Tým pádom to nebude tak ako športový areál si 

nedokáže na seba zarobiť. Musíme to dotovať a je taká situácia, aká je.“ 

p. Knap, poslanec MZ: "Ešte doplním informácie, tak, ako aj pani starostka oznámila, v mestskej 

časti bude doplnených ďalších 20 košov na psie exkrementy a na klasický komunálny odpad. Tie 

koše sa  objavili, nemuseli sme ich nakúpiť, hľadám slová, aby všetko bolo v poriadku a budú 

umiestnené v dohodnutých vybraných lokalitách. Dokonca sú už vybraté aj občanmi, aj poslancami 

aj zamestnancami tam, kde sú vhodné, určite doplníme ku sociálnym sieťam, ja ich tak registrujem 

jedným okom sú najväčšou zlobou nielen mestskej časti aj mesta. Ja by som bol veľmi rád a chcem 

Vás týmto poprosiť všetkých, ktorí sú tu, aj občanov, ak je skutočne nejaký problém, príďte za 

nami. To je jedna vec, druhá vec, dohodneme si to na poslaneckých kluboch, že si to povieme 

medzi sebou. Myslím si, že veľa vecí bude lepšie, keď spolu predebatujeme a dáme spoločný 

výstup pre občanov. Lebo je to vizitka nás všetkých a našou snahou je, aby sme spolupracovali.“   
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starostka: "Ja by som chcela pozvať všetkých poslancov a poslankyne, keď je nejaký problém, 

aby ma kontaktovali, ja si myslím, že dá sa so mnou rozprávať a nájdeme spoločnú reč. Ešte nejaké 

interpelácie ? Tak uzatváram interpelácie.“ 

 

K bodu 23: Diskusia 

______________________________________________________________________________ 

starostka: “Otváram diskusiu. Na diskusii by sa vás chcela informovať, že dnes sa u nás zastavil 

pán magister z plánu obnovy, ktorý nás informoval, že je možné sa zapojiť do plánu obnovy 

rekonštrukciou nášho úradu s tým, že pokiaľ by sme do toho išli, vhodné by bolo, tak isto všeobecne 

záväzné nariadenie o tom, že náš úrad je miestna pamätihodnosť, aby sme mohli požiadať o tento 

projekt s tým, že by nám boli preplatené aj financie za projektovú dokumentáciu, keby sme vo 

výzve uspeli. Takže na najbližšie zastupiteľstvo budem predkladať možno aj také VZN. Ešte 

budem prezisťovať. Čo sa týka zajtrajška, zajtra 22. 3. 2023 je poklepanie základného kameňa o 

14.00 hod. všetkých poslancov srdečne pozývam na Alejovú ulicu.  27. 3. o 13 00 je kontrolný deň 

v lokalitách Požiarnická, Rosná, Koščová, priľahlá Jantárová, Južná trieda, takisto všetkých 

poslancov pozývam. 29. 3. je čistenie s Kositom na ulici Ostravská za garážami.   Tam sa stretneme 

o ôsmej ráno. Do 24. 3. sa nahláste prosím pekne pani H., aby sme vedeli zabezpečiť aj menšie 

občerstvenie. Bola by som rada, keby ste sa zúčastnili. Je to cez týždeň, ale dajú sa vybrať 

dovolenky a trošku tak pomôcť aj mestskej časti, aby bola krajšia, čistejšia. Presne v ten istý deň o 

13.00 je veľkonočná výstava výrobkov našich seniorov v spoločensko relaxačnom centre. Takisto 

príďte podporiť našich seniorov. Príďte sa s nimi porozprávať, čo ich trápi, ste všetci vítaní. 27. 5. 

predbežne orientačne južanská burza, na ktorú vás pozývam. Dámy tak isto pozývam na 

organizáciu tejto burzy cez pani vedúcu oddelenia kultúry sa skontaktujte, dajte hlavy dokopy, 

budem vďačná. 15. 6. koncert Matice slovenskej v  spoločensko relaxačnom centre. Tak isto ste 

všetci vítaní a 20. 6. predbežný termín miestneho zastupiteľstva. Ďalej vám oznamujem, 

rozbiehame spoluprácu s košickou futbalovou arénou, budú môcť naši obyvatelia a vyhrať lístky, 

tak isto budú lístky aj pre zamestnancov, pokiaľ by ste niekto z poslancov mali záujem o lístky, tak 

ma kontaktujte. Takisto rozbehujeme spoluprácu s HC Košice, takisto budú rôzne súťaže o lístky, 

ale týmto by som Vám dala slovo. Nech sa páči, pán poslanec Knap.“ 

p. Knap, poslanec MZ: „ Ako sme sa bavili včera na poslaneckých kluboch, každý materiál alebo 

každý problém, ktorý budeme spolu riešiť a pripravovať do budúcna rok sa dostanú nielen na radu, 

ale aj do poslaneckých klubov. Tak, ako som to tlmočil pred chvíľou na 4 roky, aby tá spolupráca 

fungovala v rámci klubov, poslancov, vedenia mestskej časti pri riešení každého problému si 

spoločne sadneme a dohodneme, za akých podmienok budeme ďalej postupovať. Takže, takto 

vidíme víziu, nemusíme robiť nejaký sumár opravu budov alebo volať pána K., túto stranu knihy 

sme dneškom otočili a nebudeme sa k tomu vracať. Potrebujeme sa spoločne posunúť dopredu. To 

hovorím za seba, ďakujem pekne.“ 

starostka: "Chcela by sme aj poprosiť, aby sme spolu komunikovali čo najviac, ako vieme, aj z 

našej strany a aj z Vašej strany páni poslanci a vážené panie poslankyne. Ďakujem, nech sa páči, 

pán poslanec Hlinka.“ 
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p. Hlinka, poslanec MZ: "Ďakujem za slovo, len veľmi krátko by som poprosil lepšie číslovať 

materiály v rámci príloh. Dnes sme mali tých materiálov 25 a tie čísla niekedy nesedeli, bolo ťažko 

sa zorientovať, že ktorá príloha prislúcha ku ktorému bodu. Druhý oznam je, že poprosím kolegov 

a kolegyne, poslankyne ako aj pani starostke, pripomínam, aby sme do 30. apríla podali komisii na 

ochranu verejného záujmu oznámenia majetkových pomerov vrátane potvrdenia o príjme alebo 

potvrdenia o podaní daňového priznania za rok 2022. Ešte komunikácia pôjde, taktiež voleným 

predstaviteľom, ktorým skončil mandát v minulom roku. Ďakujem."  

starostka: "Ďakujem veľmi pekne pán poslanec nech sa páči nasleduje pán poslanec Blanár.“ 

p. Blanár, poslanec MZ: "Ja by som chcel touto formou požiadať vyslovene, aby sme skúsili 

zvážiť, či si neupravíme rokovací poriadok, resp. aj teraz vlastne sme zistili, že máme nejaký 

termín, ktorý je platný, nespochybňujem ho, päť dní pred zastupiteľstvom vyskladniť materiál a 

vidíme, že keď máme toho viac a dnes sme mali skoro 30 bodov, z toho možno polovica takých 

obšírnejších, tak naozaj sa potrebujeme na to pripraviť.  Tak, ako sme sa vlastne dohodli, tak medzi 

klubmi, že aspoň po tom termíne, keď dostaneme písomné materiály na zastupiteľstve, aspoň tri 

dni dajme poslancom na naštudovanie problematiky, naštudovanie bodov a niektoré body, ktoré 

ostanú nejakým spôsobom nevysvetlené, dajme aspoň jeden deň zase priestor na stretnutie klubov. 

A je tam ešte nejaká rezerva, čiže skúsme zvážiť, či tých päť dní neupravíme aspoň na sedem, lebo 

jednoducho vždy budú nejaké body, ktoré sa budú dorábať možno na poslednú chvíľu, ale aj teraz 

život ukázal, že skúsme to nejak takým spôsobom, aby ten poslanec mal nejaký ten priestor 

najlepšie cez víkend, keď platí nejaké nepísané pravidlo, že zastupiteľstvá budeme mať v utorok, 

tak sme sa dohodli od 16-tej, tak bolo by dobré, aby tie materiály boli o deň-dva skôr, ako boli 

teraz. Tým pádom aj ten klub by sme vedeli, alebo spoločné stretnutie možno by sme vedeli urobiť 

troška skôr, keď nie, tak to urobme v pondelok, ako to bolo včera. Ale ja si myslím, že kolegovia 

majú záujem spolupracovať, majú záujem naštudovať materiály a aby to bolo únosné, taktiež by 

som chcel požiadať sami to uvidíte, 70 bodov na meste a viacej, to je   proste nonsens.  To sú potom 

dvojdňovky alebo polnočné omše na magistráte. Takže, skúsme sa nejak dohodnúť, že  viac ako 

25-30 bodov nedávajme. Ak je už potreba sa stretnúť, tak urobme nejaké zastupiteľstvo, skôr ako 

nám to predpisuje rokovací poriadok a urobme zastupiteľstvo aj s desiatimi bodmi, napríklad. 

Proste, nenaťahujeme to, lebo to vidíte aj teraz, sedíme tu tri hodiny, včera sme boli štyri hodiny, 

dve a pol hodiny ako klub, aby sme sa dohodli.  A my, ako klub sme sedeli v nedeľu tri hodiny. 

Naozaj sme ľudia a chceme sa k tomu vyjadriť,  keď nám niečo je nejasné, chceme si to nechať 

vysvetliť a 13 poslancov, naozaj buďme radi, že kolegovia chcú nielen mačkať gombíky, ale 

zaujímať sa o témy a to stojí čas proste. Ďakujem." 

starostka: "Ďakujem pekne, nech sa páči pán poslanec Bernát.“ 

p. Bernát, poslanec MZ:" Ďakujem veľmi pekne, ja sa ospravedlňujem, trošku som potreboval 

porozprávať s pánom náčelníkom Mestskej polície stanice juh, ale zachytil som výzvu. Nechcem 

písať pani H., zúčastním sa tejto brigády, ktorá bude na budúcu stredu, takže tu to oficiálne 

hovorím, ak by sa náhodou niečo stalo, nebodaj niečo zo zdravotného hľadiska, tak určite sa 

ospravedlním, ale teraz hovorím za seba, že zúčastní sa tohto čistenia, hneď ráno od 8.00 hod. 

Druhá stránka veci, nechcem, aby sme to brali, aby ste to brali pani starostka za zlé, že Vám idem 

niečo vyčítať alebo niečo, tak len tak v dobrom. Ja len hovorím, že ako by sa nepáčilo mne, keby 
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možno niekto niečo robil, tak práve preto, som to tak hovoril. Viem, áno, tie sociálne siete, čo 

povedal pán zástupca aj to som vnímal, akože toto robia veľa vecí, a preto práve musíme sa snažiť 

minimalizovať, resp. čo najviac sa snažiť ten obsah urobiť takým, aby bol v poriadku a čím menej 

možno tých negatívnych komentárov, aby tam bolo. Tie komentáre nesmerovali len voči vám ale 

smerovali aj voči nám ako celému Tímu Juh. Takže my musíme a potrebujeme aj reagovať na 

niektoré tieto podnety.  Ďakujem veľmi pekne." 

starostka: "Ďakujem veľmi pekne, ukončujem diskusiu. Chcela by som vám ešte pripomenúť 

časový plán poslaneckých dní  2. štvrťroku 2023, ktorý Vám bol zaslaný na mailové adresy.“ 

 

K bodu 24: Záver 

______________________________________________________________________________ 

starostka: „Záver, týmto ukončujem dnešné miestne zastupiteľstvo, program dnešného zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva sme vyčerpali, ďakujem vám veľmi pekne za účasť, za trpezlivosť na 

dnešnom zastupiteľstve a rokovanie týmto končím. Ďakujem." 
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